
1

8  gener  2011

EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

8 gener de 2011
Núm. 2.666  · 1,50 €

IV Centenari
SANT SEBASTIÀ

VINARÒS

il·lusió
Els Reis
Mags porten



2

8  gener  2011



3

8  gener  2011

20

1817

11
Ed i t a :

A jun tamen t  de  V ina ròs
Co n s e l l  d e  re d a cc i ó :

D i re c to ra :
Mar ian  Fone l l osa  To r res

R e p re s e nt a nt s  d e l s  p a r t i t s :
Domènec  Fon tane t

L lu í s  Gand ia
Lu i s  Fe l i p

Tomàs  Garc ía
Ca p  d e  re d a cc i ó :
Xav ie r  F lo res  Royo

D i s s e ny  i  m a q u e t a c i ó :
Azaha ra  Royo  Maura

Co r re cc i ó :
-

R e d a c to r s :
Andrés  A lb io l  Mune ra

Gaspa r  Redó  Juan
Co l · l a b o ra d o r s :

Rafa  Marcos
Vicen t  Fe r re r

Emi l i  Fono l l osa
Sa lvado r  Qu inzà
Dan i  Mand rago ra

Pab lo  Ba ta l l a
Cen t res  Educa t i us

Ad m i n i s t ra c i ó 
i  s u b s c r i p c i o n s :
Ed i to r i a l  An t i nea , 
Te l .  964  45  00  85 

ed i t o r i a l an t i nea@gma i l . com 
Pu b l i c i t at :

A qua l sevo l  de  l es  agènc ies 
de  pub l i c i t a t  o  a l  t e l è fon 

964  451  935
I m p re s s i ó :

A.  G .  Cas te l l  Imp reso res  S .L .
C /  D r.  F lem ing ,  6 , 

12500  V ina ròs
D i p ò s i t  l e g a l :  CS-298 -84
Ti ra d a :  2 .500  exemp la rs

IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet a 
publicar les col·laboracions que arriben després 
del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta sols 
s ’admetrà un torn de rèpl ica.

Los Reyes Magos llegan cargados de ilusión Vinaròs destinará  1,2 M€ a la urbanización y pluviales

Calendario 2011 de Cocemfe, ¡cómpralo!

Ayudas a los más necesitados

Papa Noel visita Vinaròs

28

Segona convocatòria per als llocs de venda del mercat

25

Bàsquet: I Torneo de Navidad y Campaña ‘Encesta tu juguete’

9

22

 L’ESMUVI  de Nadal fou tot un èxit

sumari
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REGIDORIA     CONCEPTE     
 
Urbanisme   Construcció de les baranes Pont Roig   
Urbanisme   Construcció vorera Passeig Juan Ribera   
Urbanisme   Adequar el C/ J Mª Salaverria     
Urbanisme   Adequar el C/ Remei (prolongació) i C/ Docella i Creu  
Urbanisme 10  Adequar i urbanitzar el Carrer Convent    
Urbanisme 10  Redacció de projecte per a un Velòdrom       
Urbanisme 10  Redacció de projecte per a un Local d’Assajos    
Urbanisme 09  Redacció de projecte Centre Cívic      
Urbanisme 09  Redacció de projecte de la Plç Sant Andreu     

Serveis Municipals    Arreglar els carrers del cementiri i lavabos                       
Serveis Municipals    Comprar escales adaptades per a gent gran al cementiri    
Serveis Municipals09   Jocs infantils Colonia Europa                                       
Serveis Municipals10  Adequar el pati i pintar les aules del col·legi Assumpció      

Agricultura   Asfaltar i adequar el camí La Creu                   
Agricultura 09,10  Asfaltar i adequar el camí Mas de Brau                   

Cultura           09, 10  Promocionar activitats tradicionals i populars   

Festes       08, 09,10  Promoció de grups de música en valencià                            

Noves Tecnologies09  Connexió Wi-Fi zones Turístiques Nord i Sud

Si vols decidir al teu poble, si vols dir la 
teua, si vols treballar per Vinaròs, vine i 
col·labora amb el BLOC. Ens trobaràs al 
nostre local a l'Avinguda Ruiz Picasso 
72, totes les setmanes en dijous a 
partir de les 20,30h. Vine i participa!
Som gent com tu, compromesa 
amb el nostre poble i el nostre país, 
pensem que millorar el nostre poble 
i solucionar els problemes quotidians 
no costa tant, compartim la il·lusió per 

fer un Vinaròs amb més qualitat de 
vida, més espais verds, més humà.
Espavila't, no et quedes a casa, si 
penses amb el teu poble estàs pensant 
amb tu, sigues egoista, t'esperem!
Contacta amb nosaltres per correu 
electrònic a blocvinaros@gmail.com, 
per carta dirigida al Grup Municipal 
del BLOC a l'Ajuntament, al mòbil 666 
27 80 47, o passa't pel Local del BLOC 
Vinaròs.

Hi ha destinada la “friolera” quantitat de 2.448.237€ 
per a l'empresa UTE FCC-Fobesa per a la neteja, 
manteniment de jardins i platges i recollida de 
residus sòlid urbans. Amb la quantitat de diners 
que es paguen no es veu el resultat esperat. 

En l'àrea de Turisme hi ha destinada una partida 
pressupostaria de 50.000€ per a “ferias de turismo 
y actos promocionales”, i 57.000€ més per a 
“creación de oferta complementaria”, sumeu i 
vatros mateixa. 

Al setembre 2010 es va aprovar les bases en el quals 
s'ha de regir la concessió de subvencions a Entitats 
d'Acció Social per una quantitat de 45.000€. 

En el mes de juliol de 2010 es van atendre a 305 
persones en les dependències de la Policia Local.

En les festes de juny es va invitar per part de 
l'alcalde 60 coberts del Sopar de Gala amb un cost 
de 3.600€ amb diners de tots els vinarossencs.

L'Ajuntament, que som tots, ha pagat 86.830€ per 
la vigilància de platges.

Actualment la Directora del Setmanari Municipal 
ha estat elegida per Decret d'Alcaldia. Amb la 
modificació del Reglament de Funcionament del 
Setmanari l'elecció s'aprovarà consensuada pels 
2/3 de la Corporació.

La Guarderia Municipal tal i com està construïda 
actualment només es per a 65 places i els xiquets 
que podrien utilitzar-la amb les dades actuals hi 
han 800 xiquets en edats de 0 a 3 anys.

Des del Govern Central (PSOE) no s'ha fet la petició 
a l'Ajuntament per a la regeneració i construcció 
dels espigons de la platja del Fortí.

La tant esperada i publicitada Ciutat del Transport 
està aturada i abandonada, moltes promeses i 
pocs fets.

Tres dels Alcaldes de Vinaròs, Jacinto Moliner, 

Javier Balada i Jorge L. Romeu, estan imputats al 
jutjat per un delicte d'atemptat al medi natural 
per seguir tirant les escombraries municipals en 
l'abocador il·legal.

En el mes de juny es va pagar 5.752€ pel control 
del pàrquing de Passeig. I uns altres 5.752€ més 
pel control del pàrquing de la plaça de Sant Antoni 
(Mera) i 2.596€ pel control del pàrquing del Carrer 
Pilar a l'empresa concessionària, fent un total de 
14.100€.

Dels 39 llocs del mercat municipal que estaven per 
adjudicar només s'han cobert 21 i els 18 restants 
estaran buits.

El Darrer Diumenge d'Octubre es fa una jornada 
reivindicativa i festiva al Puig, poble al costat de 
València en el qual enguany s'ha donar el “BLOC 
d'Honor” a Escola Valenciana, pels seus 25 anys de 
lluita constant per perpetuar la nostra llengua en 
les Trobades d'Escoles en Valencià.

???

Propostes del grup municipal del Bloc 
per al pressupost del 2011
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Presupuesto:   3.000.000 euros
Financiación:  Propietarios de los terrenos

Nova xarxa d’aigua potable -    2.268.319,00 €
Biblioteca -      1.465.329,83 €
Passeig Ribera Costa Sud -       529.741,37 € 
Pista d’atletisme -     1.935.311,50 € 
Depuradora -         10.099.276,00 €
Magatzem Municipal -      975.000,00 € 
La Mera -         3.500.000,00 €
Camp de futbol -         2.250.000,00 €
PRI Foret -           3.000.000,00 €

2007

jav ierba lada .b logspot .com
m a r i a d o l o r e s m i r a l l e s m i r . b l o g s p o t . c o m 
juanblanchadel lmira l les .b logspot .combl
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 + 26.022.977,70 €

PVI= realitats

Parc Foret
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Hacia adelante, siempre hacia adelante; con 
espíritu positivo, con ganas de trabajar por 
todos, con ilusión y compromiso por nuestra 
ciudad.
Tesón, esfuerzo y valentía serán nuestros 
propósitos  y deseos  a seguir en el 2011.
Duro año el que se avecina, pero debemos 
ponernos a trabajar desde ahora mismo. 
No valen lamentos ni quejas, debemos 
esforzarnos lo máximo posible para conseguir 
nuestras metas.
Tenemos que ser conscientes que nadie nos 
va a regalar nada, ni debemos caer en la 
suposición de que se nos va ayudar a conseguir 
nuestros propósitos, porque la carrera es de 
obstáculos y muy duros.
Adelante, como decíamos al principio, sin 
miedo a nada ni a nadie pero con mucha, 
mucha ilusión.
FELIZ 2011.

PROPOSITOS

Los cubiertos…
…que el Ayuntamiento les paga a los jurados del Concurso de 
Cocina aplicada al Langostino, más temprano que tarde producen 
consecuencias favorables como lo ha sido el artículo sobre Vinaròs y 
su Langostino aparecido en la selecta revista Vanity Fair. Por ello, sin 
“pasarnos” en el gasto, no nos queda otro remedio que “pasar” de las 
críticas de la oposición e ir a lo nuestro que es la…

…promoción turística de Vinaròs…
…apalancada en la potenciación nacional e internacional del 
producto estrella por el que ya se nos conoce; el langostino. Seguro 
que a los hosteleros, pescadores, agencias, etc. que se benefician 
de esta promoción, por lo exiguo que es, les parecerá poco el gasto 
que el Ayuntamiento le dedica a la promoción.

 Nuestro lugar,…
… y aunque estemos colaborando plenamente con ellos, no es estar 
al frente de las actividades que realizan nuestros restauradores, 
como el mes de los arroces, las fideuades, o las jornadas de caza, 
con las que cubren a la perfección la promoción gastronómica de 
sus establecimientos en la nuestra y en las comarcas vecinas.

…potenciando desde el… 
…primer día el Concurso de Cocina Aplicada al Langostino que, 
para lo poco que el nuestro cuesta, ya no es que cada año vaya a 
más y sea más reconocido, sino que devuelve resultados como lo de 
la revista citada o la aparición del restaurante El Langostino de Oro 
en las Rutas con Denominación de Origen de la Guía Repsol, mérito 
principalmente de Salvador Alcaraz, pero también del producto 
estrella, nuestro langostino, que aún sin denominación de origen 
reconocida oficialmente, promocionamos de comarcas para afuera.

El parque de la Foret es el resultado del Plan de reforma interior UE-5 
de la Foret, en el que se concentró toda la zona verde junto a la plaza 
de toros, logrando así la creación de un nuevo parque de 13.000 m2, en 
nuestra ciudad. 
La situación y el diseño de este espacio, con sus parques infantiles y 
seniors, han conseguido que esta sea una zona importante para el 
disfrute y descanso de los vinarocenses de todas las edades.
La financiación del parque y de la urbanización, corrió a cargo de los 
propietarios de los terrenos del Plan de reforma interior.
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· Aigua potable, dipòsit i boques anti-incendis a 
l’Ermita. Obra mediambiental que porta aigua al 
Tentadero i a l’Ermita. 

· Centenari, arribada Relíquia Sant Sebastià. Tot un 
seguit d’actes culturals a llarg de tot l’any. 

OPINIÓ 

http://psoevinaros.org/
FACEBOOK/Socialistes de Vinaròs

https://twitter.com/SVVinaros
C./ Sant Francesc, 18 - 1er  A

Tel. 964 452501Treballem per Vinaròs 
Any 2010. Resum de les principals actuacions portades a terme 

· Rotonda arbre, encreuament avinguda Pablo Riuz 
Picasso i Pio XII 

· Urbanització C/Sanchis Vilapalna i Tomàs 
Mancisidor. Plan E

· Centre Ocupacional Floricultura, en l’antic Pou 
de Mangrano, obres financiades en el segon Plan 
Zapatero. 

· Pla d’arranjament de camins rurals mitjançant la 
Taula del Sénia amb la subvenció del Ministeri de 
Medi Ambient Rural i Mari.

· C/ Carmen i adjadcents. Pla d’obres I serveis anual 

· Bicicletes. Sistema de prèstec , millora del Medi 
Ambient 

· Urbanització C/ Santa Rita, obres de millora entorn 
del Mercat  dins del Pla E impulsat pel Govern 
Zapatero.

·  Accessibilitat serveis Esglesia de l’Ermita.
Reivindicació llargament esperada i finalment 
realitzada. 

· Biblioplatja, serveis Nous per a complementar 
l’activitat turística. 

La lotería de Fabra 

LA COLUMNA 

Tiene fama de que le toca a menudo 
la lotería. A menudo, hasta extremos 
increíbles.. Tal vez estas navidades ha 
vuelto a tocarle esa clase de fortuna 
al Presidente de la   diputación, Carlos 
Fabra. Y es que la sección segunda de 
la Audiencia provincial ha declarado 
prescritos cuatro de los cinco delitos 
fiscales de los que estaba acusado. La 
audiencia responde así a un recurso 
presentado por el también presidente 
provincial del PP, en el que solicitaba 
el archivo de la causa y que la sala 
ha estimado parcialmente, ya que 
mantiene el procedimiento por tráfico 
de influencias y  por cohecho y por delito 
fiscal correspondiente al ejercicio 1999, 
cuando la Agencia Tributaria sí presentó 
una denuncia formal. Esto significa que, 
de momento, el trabajo realizado por 
dos perito judiciales durante los cinco 
años en los que investigaron las cuentas 
y patrimonio de Fabra, habría sido inútil. 
En cualquier caso, el auto de la Audiencia 
dicta el sobreseimiento libre, con lo 
que la resolución puede ser recurrida al 
Tribunal Supremo.
Al igual que la defensa de Fabra, la 
Audiencia entiende que el hecho de 
que esta propia sala dictará el inicio de 
la investigación sobre el incremento 
patrimonial del presidente de la 
Diputación no implica el acto jurídico 
suficiente para paralizar los plazos de 
prescripción. El juzgado número 1 de 
Nules imputó a Carlos Fabra ante la 
posible comisión de cinco presuntos 
delitos fiscales después de que los 
peritos detectaron en la cuentas del 
entonces matrimonio Fabra 3,6 millones 
de euros ingresados cuyo origen no 
estaba justificado. Los peritos, que son 
inspectores de Hacienda, detectaron, 
además , un fraude a las arcas públicas de 
1.7 millones de euros.
Fabra venía a ser el exponente más 
notorio de un PP que en la Comunitat 
Valenciana, se ha visto, en los últimos 
tiempos, “altamente judicializado”: 
Camps y su equipo, por el caso Gürtel; 
el presidente de Alicante, Ripoll, por   
presuntas infracciones inmobiliarias, y 
Fabra, por una serie de presuntos delitos 
que no llegaban nunca a ser juzgados. 
Algunos de ellos, como ahora se ve, habia 
prescrito.      
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Juan Bautista Juan, Alcalde

Una vez iniciado el 2011 todas las miradas están 
centradas ya en una fecha, el 22 de mayo, cuando 
los vinarocenses tendrán la oportunidad de elegir 
de nuevo los destinos de nuestra ciudad. Y no 
tenemos dudas, Vinaròs apostará por el cambio 
y Juan Bautista Juan será el alcalde que Vinaròs 
necesita para salir de la crisis y dar un paso adelante 
que deje atrás y solamente en el recuerdo estos 
últimos años de desprópositos y mal gobierno.
Nadie duda que el Partido Popular será la formación 
mayoritaria en el nuevo Ayuntamiento y que Juan 
Bautista Juan obtendrá la confianza mayoritaria 
para gobernar de forma eficaz en estos difíciles 
momentos. El trabajo realizado a lo largo de esta 
legislatura ha demostrado que el Partido Popular 
es la mejor opción porque somos los únicos con 
un proyecto claro y definido para nuestra ciudad.

Alcalde para gestionar mejor

Los vinarocenses darán su confianza a Juan 
Bautista Juan porque quieren un Alcalde que 
gestione mejor los recursos públicos. Ante el 
despilfarro y el derroche que han caracterizado a 
los gobiernos de Romeu y Balada se necesita un 
gobierno que gestione sin despilfarrar, que invierta 
en infraestructuras necesarias y de consenso, un 
gobierno que exprima hasta el último céntimo de 
euro para dar respuestas a las demandas de los 
ciudadanos.
En 1995 el PSOE dejó más de 3.000 millones de 
pesetas de deuda, ahora el PSOE-PVI nos dejarán la 
friolera de 5.000 millones de pesetas para devolver. 
Estas cifras fruto del derroche y los caprichos 
como el paseo marítimo o la Mera nos obligarán 
a una política de auteridad y ahorro en las 
próximas legislaturas que sin duda lastrarán las 
inversiones y el día a día municipal pero estamos 
dispuestos a afrontar con valentía e inteligencia 
esta situación como ya hicimos hace 16 años. 
Somos capaces de levantar esta pesada losa y 
los vinarocenses lo saben.

Alcalde para escuchar a todos

Y sobretodo lo haremos escuchando a todos. Somos 
un partido abierto a recibir todas las opiniones, va-
mos a ser sensibles a todos los colectivos, a todas las 
personas que quieran decir algo. Sabemos que todos 
hemos de arrimar el hombro porque solamente con 
todos podremos salir del pozo en el que estamos.
Nuestro proyecto es el del futuro de nuestra ciudad 
y por eso tenemos la mano tendida para acoger en 
esta nueva etapa que se abrirá en el mes de mayo 
a personas con ideología distinta a la nuestra pero 
que son conscientes que PSOE-PVI no pueden 
seguir ni un minuto más despilfarrando y creando 
más problemas.
Con el Partido Popular al frente del gobierno 
municipal el diálogo volverá a ser la vía por la que 
se solucionen los problemas. Lejos del carácter 
autoritario que ha imperado en la gestión del PSOE-
PVI vamos a abrir las puertas del Ayuntamiento a 
todos y de verdad.

Alcalde para mejorar los servicios 
públicos
La limpieza de nuestra ciudad, la seguridad 
ciudadana, los servicios públicos, la atención a las 
personas mayores o con alguna discapacidad... 
esos serán nuestros ejes prioritarios en la gestión 
de gobierno.
En momentos de crisis económica como la 
actual hace falta una política sensible. En nuestro 
proyectos anteponemos la residencia de la tercera 
edad a malgastar más de 20 millones de euros en 
la chapuza del paseo, anteponemos los servicios 
sociales a las cenas de gala donde más de la mitad 
de los comensales son invitados. Esta es nuestra 
forma de entender la gestión municipal, con una 
atención a las personas, con una sensibilidad 
especial para los menos favorecidos y sobretodo 
siendo conscientes en todo momento que el 
dinero público es de todos pero que hace falta 
gestionarlo como si fuera de uno mismo, con 
austeridad, rigor, eficacia y eficiencia.

Ha empezado el año 
del cambio para mejor

Juan Bautista Juan: 

“Me comprometo a que 2011 sea el año 
en que Vinaròs empiece a salir del pozo 
al que nos han abocado el PSOE-PVI. Si 
obtengo la confianza mayoritaria de los 
vinarocenses sabremos gobernar para to-
dos y contando con todos. Mi compromiso 
es gobernar escuchando a todos, medi-
tando las respuestas y buscando alter-
nativas. Vinaròs no puede seguir estando 
gobernado a salto de mata como estos úl-
timos años. Mi palabra tiene valor porque 
siempre he cumplido con lo prometido.”

“Realitats” versus Fantasías  

Dícese de que la fantasía es la capacidad 
de idealizar las cosas reales, el grado más 
elevado de la imaginación, o  el delirio 
ilusorio de los cuerdos.
Dicho esto,  y dado que desde hace unas 
semanas el P.V.I. nos regala un “breve” que 
titula como “Realitats”,  al que desde el PP sa-
limos al paso, y calificamos como “Fantasias”.
En este breve, nuestro bien querido PVI 
va desgranando una serie de inversiones 
que se han producido en Vinaròs  desde 
el “Camarote”, pero con la peculiaridad de 
hacer valer como propios los meritos ajenos. 
Desde el P.P. no tenemos intención de quitar 
méritos a nadie, pero tampoco permitir  que 
otros se arroguen nuestras “realitats” como 
propias, y por ello relatamos su origen  y 
de quien ha sido realmente el mérito de 
haberlas obtenido.
Según el PVI del Sr. Balada, la primera “reali-
tat” es el  Paseo Ribera Costa Sud,  pues bien, 
quiera o no quiera el Sr. Balada, este proyec-
to se lo encontró encima de la mesa, gracias 
a una de las últimas firmas realizadas por  Ja-
cinto Moliner, y merced a la gestión del en-
tonces Presidente del Patronato de Turismo 
Enrique Chaler, quienes consiguieron para 
Vinarós el “Plan de Excelencia Turística”.
Otra cosa son los artilugios de madera que 
nos han  plantado en la playas de la zona sur, 
cuya duración, utilidad, coste, etc.  distan 
mucho de ser algo que realmente merezca 
el mérito de excelente, ni de turístico.
Otra de la “realitats” que nos vende como 
propias el Sr. Balada.  es  la pista de atletismo 
de Carrefour, que tampoco es merito suyo, 
sino de Jacinto Moliner que fue quien nego-
cio las condiciones de instalación del Carre-
four y quien exigió como compensación a 
esta empresa la construcción de tales insta-
laciones deportivas y que Carrefour ofreció 
gustosamente a la ciudad de Vinarós por vo-
luntad propia y sin que el PVI del Sr. Balada 
tuviera nada que ver sobre este asunto.
Y la tercera de las “realitats” que nos ofrece 
como éxito propio el  Sr Balada es la depu-
radora de aguas fecales, inversión aportada 
por la Generalitat Valenciana, gracias a la 
licitación  efectuada entre el Conseller José 
R. Garcia Antón (q.e.p.d.) y  Jacinto Moliner 
Alcalde de Vinaròs.
En ninguna de estas tres “realitats” ni el PVI, 
ni el Sr. Balada ha tenido nada que ver, sino 
que se encontró con ellas como algo que le 
depositaron en el Ayuntamiento los Reyes 
Magos.
Al César lo que es del César, y a Dios  lo que 
es de Dios.

Jose R. Tarrega Esteller
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En Esquerra Unida ens 
preguntem si el normal 
dels nostres represen-
tants municipals és dir 
una cosa i fer el contrari.

Si haguéssim d’ esmentar tots els temes en que han dit 
una cosa i en el moment de prendre la decisió n’han  
fet  una  altra, necessitaríem diversos articles.
  Per tant, en aquest article farem referència sols al punt 
3 del ple del dia 14-12-2010, referent a la pròrroga del 
contracte amb l’ UTE de neteja de Vinaròs.
Tota la ciutadania és sabedora de la deficient nete-
ja dels carrers del poble ,del mal funcionament de la 
recollida de “trastos” i utensilis i de les famoses caques 
del gossos i tantes més que demostren el mal funcio-
nament, el descontrol i l’abandó en la neteja del poble.
  En aquest ple, i com ja s’ha mencionat, era la pròrroga 
de contracte a la UTE. Empresa que és l´encarregada 
de la gestió i neteja, entre altres, del poble. I com ja 
venim comprovant des de fa molt de temps de la 

seva ineficaç  gestió en el servei.
 A Esquerra Unida no entenem que aquest inefiçaç 
servei que ha estat criticat i denunciat per associa-
cions de veins partits politics i ciutadans.   
Tambe pel Partit Popular, i fins i tot pel Sr. Agusti Gui-
merá, president de la Comissió de Medi Ambient de 
la qual és la seva competència i responsabilitat. I en 
aquesta proposta de pròrroga no es va presentar 
cap proposta de millora ni de condicions per part de 
l´equip de govern ni de l’ oposició ni tampoc del Sr. 
Guimerá com a responsable d´aquest servei.
  En el debat del mateix, el Sr. Juan, portaveu del Partit 
Popular, va manifestar que no era la millor manera de 
portar a aprovació un tema com aquest. Doncs ja ex-
plicará el Sr. Juan quina és la manera, ja que ell mateix 
va manifestar abans del ple que votarien a favor.
 I la pregunta és: perquè no va proposar una altra ma-
nera? Perquè no va presentar alguna proposta?.
També va manifestar que el que interessa és que el ser-
vei estigués en marxa. Clar que el servei ha d´estar en 

marxa, pero amb eficàcia responsabilitat i neteja que 
per aixó li costa a la ciutadania més de 200.000 euros 
cada mes, més de 33 milions de pessetes, i no és pot ni 
s´ha de donar suport a un servei sabent de la seva inefi-
càcia sense presentar propostes ni soluccións.
A Esquerra Unida no sabem de la confeccio ni de 
les condicions del contracte de l´Ajuntament amb  
l´empresa UTE. El que si sabem és del seu fatal servei 
per al que fa a la neteja. Com de fatal és el funciona-
ment de l´equip de govern, l´oposició i el Sr. Guimerá. 
 No es pot ser critic amb la manera de portar el tema 
al ple, de no haver presentat propostes i dir que el 
que interessa és que el servei estigués en marxa, és 
com dir que estigués en marxa com sigui i de la ma-
nera que sigui.
Tampoc és deu manifestar que és critic, molt critic 
amb la UTE, com va manifestar el Sr. Guimerá, no 
presentant cap proposta ni condició i votar a favor de 
la pròrroga. Això, com ja vé sent la norma, és dir una 
cosa i fer el contrari.    

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

OPINIÓ 

Voluntariat pel Valencià El polígono industrial mejor en Planes Altes Vinaròs,tots a una    

El contrari del que es diu

Javier Vicent Gascón

Esquerra Unida 

Últimamente se han escuchado muchas opiniones 
sobre la ubicación del futuro polígono industrial 
público como infraestructura de vital importancia 
que será para Vinaròs: desde el PP hasta Esquerra 
Republicana, pasando por el PSOE, PVI y BLOC.
Hoy vamos a opinar nosotros: la Asociación 
Cívica Raimundo d'Alós apuesta por localizar 
el polígono industrial en la partida  Planes 
Altes. ¿Por qué? Para que tenga éxito, la primera 
exigencia de la Teoría Económica de la Localización 
aplicable a cualquier polígono industrial. La 
segunda exigencia técnica: la preexistencia de 
buenas comunicaciones. Pues bien, Planes Altes 
cumple ambas: está justo al lado de  la carretera 
N-238, y de una salida de la autopista AP-7. Existe la 
posibilidad de recuperar la vía férrea preexistente 
para disponer allí de un muelle de carga y descarga. 
Por el contrario, Soterranyes nada tiene de esto. 
Sólo la promesa de una tal vez futura A-68… y las 
fincas rústicas que el equipo de gobierno ha tenido 
que comprar para intentar convertirlas en suelo 
industrial ¡cuando Planes Altes ya estaba calificado 
como suelo industrial!
Si el equipo de gobierno hubiera sido sensato 
tal dinero malgastado lo hubiera podido dedicar 
ya a la urbanización de las parcelas, y habría 
ganado tiempo. En Soterranyes peligrará la micro-
reserva de flora ya catalogada de los barrancos de 
Aigua Oliva y Peturrero, las orquídeas salvajes y, 
sobretodo, el excelente patrimonio de piedra en 
seco. 
Colectivos tan diversos   como el Partido Popular, 
Esquerra Republicana, Ecologistas en Acción, 
APNAL, etc., abogando por la protección del 
medio ambiente natural y etnológico, se han 
mostrado contrarios a la aberración de destruir 
un paraje natural como es Soterranyes. Por el 
contrario, los dirigentes de nuestro  Ayuntamiento, 
contraviniendo las reglas de la lógica económica-
ecológica,  optan por crear un polígono industrial 
de muy dudosa rentabilidad. ¿Es que ya ni saben 
distinguir un cardo de una orquídea? Recapaciten, 
que están a tiempo,  y apuesten por Planes Altes. 

Amb data 5 d'Agost de 2008, ESQUERRA-Vinaròs va 
fer una proposta,per registre d'entrada, adreçada 
al nostreAlcalde,fent una directa i explicita 
petició:la derogació del PGOU-98. Els motius de 
l'exposició eren les variacions substancials en les 
circumstàncies econòmiques que havien propiciat 
el Pla d'Ordenació Urbana aprovat al 2001;un pla, 
denunciava ESQUERRA-Vinaròs,  “que es va elaborar 
en un moment històric molt concret, dintre d'uns 
paràmetres econòmics, socials i polítics molt definits”, 
i al darrere d'aquests paràmetres la Llei Valenciana del 
Sòl de 1994 que propiciava una urbanització salvatge 
en qualsevol indret del nostre territori.A la mateixa 
petició, confirmàvem que la desacceleració,forma 
eufemistica de crisi, aconsellava un canvi de rumb.
Ara, al cap de dos anys i mig,davant d'una cita 
electoral, igual que es critiquen els tempus dels 
partits,ha sorgit una plataforma que vol anar en 
la mateixa direcció que aquella petició. Celebrem 
que tot el col.lectiu de persones implicades en la 
iniciativa haja sortit per fí del seu somni del justos,i 
celebrem inclús el seu esperit constructiu i de fer 
pinya tots i totes. Llàstima que mentre els “justos” 
han dormit,creixent a nivell personal i professional , el 
temps no ha parat i el PGOU-98 ha seguit provocant 
el desastre urbanístic, i ha tingut que ser  la veu d'un 
partit qui ha clamat des del 2007,l'única veu
ESQUERRA- Vinaròs ho vol dir ben clar i ben alt, 
i així podrem treballar tots i totes amb claredat i 
franquesa: ens fot certes actituds elitistes dels que 
en el seu moment sí van poder aportar algo i no van 
parlar. Dit d'una altra manera, la culpa de tot allò que 
ens passa  no la té només Rita Barberà, ni Camps, ni 
Baila, ni Font de Mora, ni Canal 9, que la tenen, sinó 
també la desídia ,el desànim, els que s'han desentès 
de la política perquè “tots els politics són iguals”, quan 
la política es cosa de tots.Igual que es parla amb 
distància i menyspreu de “classe politica”, podríem 
utilitzar el terme “classe intelectual”, per a definir un 
escenari del qual hi ha més culpables del que sembla.
  Dit tot això ,volem participar de manera activa,tal 
com hem fet des de juny de 2007,en qualsevol 
iniciativa que escolte la veu de tots i totes aquells que 
vulguen participar, i sabent qui som i que s'ha pogut 
fer i no s'ha fet, donar el nostre suport. Ací ens teniu.

L’associació de 
Veïns Migjorn 
hem rebut de 

l’Ajuntament un tríptic que ens convida a parti-
cipar en la campanya, “Voluntariat pel Valencià”. 
Nosaltres segurament participarem,”no podria ser 
d’altra manera.” Però, lo que hi ha que saber si vos-
tès, el Ajuntament de Vinaròs, com membre de la 
organització,es creuen que es necessària  la
campanya per la llengua, que està en un greu pe-
rill al País Valencià, (pels enemics d’ella,el PP, i el 
m’enfutisme d’altres,PSPV,) de desaparició a les 
escoles i mitjans de comunicació. L’ idioma d’un 
poble es una eina mol important de cultura i co-
municació. Una herència dels nostres abans pas-
sats, que malgrat els entrebancs posats, des de fa 
segles per els centralistes espanyols i francesos, 
encara es viva. No siguem nosaltres els enterradors 
d’ella. Siguem els transmissors de la seva recupe-
ració. Però, repassant el “Diariet” l’extraordinari de 
Nadal,(sols ho hem fet fins la meitat),  hem vist que 
a l’actual corporació la nostra llengua els importa 
un rave. Remarquem que el “Diariet” és una publi-
cació municipal, eina important per recuperar-la, 
el resultat,decebedor ha segut el següent:
26 ½ planes escrites en Castellà, llengua imposada per 
la força de les armes per Felip  cinquè, rei de Castella.
 6 ½ planes escrites en Valencià, llengua del nostre 
rei en Jaume I. 4ª plana, PSPV en Castellà. 5ªplana, PP en 
Castellà. 6ªplana, Bloc en Català. 7ª plana, PVI en Castellà  
8ªplana, ½ en castellà. ½ en Català.  9ª plana, en Castellà, 
crònica del ple. 10ª plana, informació municipal, en Cas-
tellà. 11ª plana,roda de premsa PSPV . PVI en Castellà. 12ª 
plana, roda de premsa PP en castellà. 14ª plana, roda de 
premsa Bloc en Castellà.  I roda de premsa Salvador Oli-
ver, en Català. 15ª plana, informació municipal, en Caste-
llà. 16ª plana, informació general, en Castellà. 17ª plana, 
Missions Tercer Mont, en Castellà.  I exposició VinaLab,en 
Català.  18ª 19ª plana, informació municipal, en Castellà. 
20ª plana,clausura taller d’ocupació, en Català. 21ª pla-
na, Ctre Muni Persones Adultes, en Català. 22ª 23ªplana, 
actualitat, en Castellà. 24ª plana, 2 bans municipals, en 
Castellà. 25ª plana,informació biblioteca, en català. 26ª 
plana,informació meteorològica, en Català. 28ª plana, 
entrevista personatge, en Castellà. 30ª visita patge Reis 
Màgics,en Castellà. 32ª-33ª plana,entrevista personatge, 
en Castellà. 34-35ªplana, informació Vidalba,en Castellà. 
 Escola Valenciana denuncia que 93,0000 xiquets no 
podran estudiar en Valencià.



9

8  gener  2011

 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

Sus Majestades los Reyes Magos de 
Oriente llegaron al puerto de Vinaròs 
ayer a partir de las siete de la tarde 
a bordo de la embarcación de pesca 
Germans Fábrega. Después de subir-
se a sus respectivas carrozas, y con 
un espectáculo de musica y baile a 
cargo del Gimnasio Gentsana, co-
menzó la cabalgata por unas calles 
del centro totalmente abarrotadas 
de pequeños y mayores. En la plaza 
Parroquial, en primer lugar acudieron 
a visitar el tradicional belén viviente, 
montado por el grupo folclórico Les 
Camaraes y después fueron recibidos 
en la puerta de entrada del Ayunta-
miento por el alcalde, Jordi Romeu, y 
concejales de la corporación.

Los Reyes Magos 
llegan cargados 
de ilusión

Fonollosa/Flores
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Emili Fonollosa

X.Flores

ACTUALITAT

La Fundació Rey Jaime I invertirá durante este 2011 
alrededor de 60.000 euros en el acondicionamiento 
del entorno de los puentes históricos que cruzan 
el río Sénia a lo largo de su recorrido, que en 
buena parte sirve de frontera natural entre las 
comunidades de Cataluña y Valencia.
La actuación se va a llevar a cabo en colaboración 
con la Confederación Hidrográfica del Júcar y 
evitará actuar directamente sobre la estructura de 
cada puente para que no se vea afectado. Limpieza 
y señalización serán las labores fundamentales a 
emprender.  Según ha explicado el secretario de la 
fundación Jaume Antich, se trata de unas mejoras 
medioambientales que incidirán especialmente 
en aquellos entornos que se encuentran en peores 
condiciones. Entre otros puentes, se actuará 
en el denominado “Els estretets”, entre Vinaròs 
y Alcanar, otro que limita Vinaròs y Ulldecona, 
el conocido como el “pont de l´Olivar” (donde 
ofrecieron una “performance” el motorista Adam 

Raga y el pianista Carles Santos); dos situados en 
las proximidades del Barri Castell, concretamente 
en el Molí de l´Om, en Ulldecona; otro en el Molí 
l´Abella, en la Sénia y también en el Molí la Roca, 
entre Ulldecona y Sant Rafael del Río. En total, se 
trabajará en siete u ocho puentes; estas mejoras se 
pretendían realizar ya durante este pasado 2010, 
pero no hubo posibilidad de hacerlo por recortes 
presupuestarios. 
Esta iniciativa es una de las más destacadas que 
contempla para este 2011 por parte de esta 
Fundació surgida a partir de la Mancomunidad de 
la Taula del Sénia y que está presidida por el alcalde 
de Vallibona Juan José Palomo. Otro proyecto 
novedoso va a ser un encuentro de corales de la 
zona, que se hará durante el otoño, además de un 
concurso de investigación, dirigido a estudiantes 
de Secundaria.
Por otro lado, la ya habitual actuación anual del 
músico vinarocense Carles Santos este año se 

hará en una población de la zona de Aragón, 
después que ya haya ofrecido sendos conciertos 
en Vallibona y Mas de Barberans. Asimismo, podría 
convocarse una nueva jornada sobre economía del 
territorio. Otras iniciativas emprendidas durante 
el pasado 2010 va a repetirse como   el concurso 
literario en centros educativos, esta vez dedicado 
al deporte (el de 2010 se centró en el medio 
ambiente y tuvo como premio un viaje a  Doñana); 
actuaciones teatrales, como las que hubo este año 
de un grupo de Pena-Roja de Tastavins y edición de 
libros sobre temas de la zona, en estos momentos 
se prepara uno que continuará el dedicado al 
convento de Benifassà. Asimismo, está prevista una 
exposición del recordado arquitecto Miguel García 
Lisón; en primer lugar, se montaría en la población 
zaragozana de donde procedía y después pasaría 
por el Mucbe de Benicarló. Además, también se 
hará una exposición dedicada al morellano Sergio 
Beser, recientemente fallecido. 

La Fundación Rey Jaime I pondrá en valor los puentes históricos del 
territorio del Sénia

La Mancomunitat de la Taula del Sé-
nia, l’Associació Territori del Sénia y 
la Fundació Rei JaumeI, han firmado 
un acuerdo para ofrecer y autorizar 
el uso de la marca “Territori del Sé-
nia” a otros grupos o entidades que 
cumplan una serie de requisitos en 
cuanto al ámbito, la idoneidad y 
objetivos determinados .  La Passió 
d’Ulldecona ha sido la primera en so-
licitarlo y en firmar el acuerdo, lo que 
abre la posibilidad a que otras tradi-
ciones y manifestaciones culturales 
más arraigadas en las poblaciones 
entorno al río Sénia puedan también 
utilizar la marca “Territori del Sénia”.

Este tipo de convenios no presupone 
ningún tipo de compromiso econó-
mico para ninguna de las partes im-
plicadas. La ventaja es poder utilizar 
tanto el nombre como el logo del Te-
rritori del Sénia, y obtener la difusión 
publicitaria de los materiales que se 
puedan editar en todo el territorio.
Aquellas entidades que quieran aco-
gerse a esta idea, deberán dirigirse 
a una comisión formada para este 
fin por los presidentes de manco-
munidad, la asociación y la funda-
ción   promotoras, que tramitarán el 
convenio si hay unanimidad a la hora 
de apoyar la propuesta presentada.

La marca “Territori del Sénia” podrá 
extenderse a tradiciones culturales

X.Flores

La empresa adjudicataria de las obras del mercado 
municipal y los adjudicatarios de los puntos de venta se 
han reunido esta semana para ultimar todos los detalles 
de cara al inminente inicio de la obra de la segunda fase, 
consistente en la construcción de los puestos de venta. El 
primer edil, Jordi Romeu, ha informado que van a tener 
lugar tres sesiones de trabajo para trazar la línea a seguir 
en el montaje de los puestos de venta y su integración 
en el renovado mercado. El ayuntamiento, además, está 
recibiendo a los interesados en la segunda convocatoria 
para ocupar las plazas libres de puntos de venta que 
quedan en el mercado.  Tres carnicerías charcuterías, siete 
puestos de venta de productos varios, cuatro de pescado y 
dos de frutas y verduras, además de un bar son las opciones 
de negocio que aún quedan disponibles. Algunas personas 
ya han pedido asesoramiento en el departamento de 
contratación –tercera planta del ayuntamiento- ya que en 
el momento en el que salga publicado en el Boletín Oficial 
de la Provincia quedará abierto el plazo de 15 o 20 días 
que quede estipulado para presentar ofertas de las nuevas 
plazas que han quedado por cubrir, como señalaba el primer 
edil. Las condiciones y la documentación que se precisa son 
las mismas que en la primera convocatoria. 

Salen a convocatoria los 
puntos de venta libres del 
mercado municipal
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X.Flores

El próximo pleno ordinario del ayuntamiento 
de Vinaròs, que se celebrará el martes, tratará 
la urbanización de la calle San Pascual y otras 
calles de su entorno, una actuación que también 
contempla la conexión de pluviales. El edil de 
Urbanismo, Javier  Balada recordó que, cuando 
se decidió realizar la urbanización y nuevos 
pluviales de las calles del Remei, San Valent y San 
Pascual, a petición del Bloc y del PP se acordó 
también ampliar esta actuación  al tramo de las 
adyacentes calles de Santa Ana, un tramo de 
la calle del Remei y Locella y Cruz, además de 
la plaza Tres Reis.  Para ello, el plenario deberá 
aprobar una modificación presupuestaria por 
un importe de 1,2 millones de euros que serán 
utilizados tanto para urbanizar como para realizar 
las conexiones de pluviales de estas calles. Balada 
destacó el consenso existente entre los diferentes 
partidos en esta obra. “Con esta nueva actuación, 
en la que todos los grupos municipales estamos de 
acuerdo, tendremos urbanizada toda aquella zona 
y la habremos dotado de pluviales”, destacó el edil 
de Urbanismo, que informó que los proyectos ya 
están redactados.

Paseo marítimo
Por otro lado, las obras de remodelación del 
paseo marítimo en su tercera y cuarta fase han 
sido calificadas de “prioritarias” por el equipo 
de gobierno en este primer tramo del año con 
el objetivo de agilizarlas al máximo, ya que su 
finalización está prevista para el mes de marzo, lo 
que afectará al tráfico rodado en la zona de obras. 
Próximamente tendrá lugar una reunión entre 
los representantes de la empresa adjudicataria 
y del ayuntamiento  en la que se planteará, 
según informó el edil de Urbanismo, Javier 
Balada, “o bien cortar definitivamente la calle 
San Pascual o si mantenerlo abierto unos días 
más para facilitar el funcionamiento del mercado 
provisional y trabajar más intensamente en otro 
tramo”. En todo caso, Balada advirtió que estos 
próximos tres meses, la circulación rodada en 
los tramos afectados por la tercera y cuarta fase 
de remodelación “se verá reducida de manera 
importante o incluso cortada totalmente por 
momentos durante unos tres meses”. Las obras 
avanzan sobre los plazos previstos.

Plaza Camaraes
En otro orden de cosas, el Parc de la plaza de les 
Camaraes será inaugurado durante la próxima 
celebración de Sant Sebastià, patrón de la ciudad 
y como final de los actos del cuarto centenario 
de la llegada de la reliquia del santo a la ciudad. 
Cabe destacar que en esta zona de la ciudad se 
instalarán pistas para petanca, birlas y baloncesto, 
además de un parque sénior y un nuevo gos parc. 
Asimismo, después se instalarán juegos infantiles. 
Esta mejora irá pareja con la habilitación de una 
mayor superficie para aparcamiento junto al 
Camí Fondo. “Esa zona ganará mucho de cara a la 
circulación de las familias que llevan a sus hijos a 
los dos colegios allí existentes” apuntó Balada.

Vinaròs destinará  1,2 M€ a la urbanización y pluviales 
de la calle San Pascual y adyacentes 



12

8  gener  2011

ACTUALITAT

El portavoz de Esquerra Unida Vinaròs, Manuel 
Villalta, ha exigido que la Generalitat “diga la fecha 
exacta de inicio y finalización” de las obras del 
segundo centro de salud de la localidad, que debe 
construirse en el PAI de Mercadona. Villalta también 
apuntó que el hospital “sigue teniendo los mismos 
problemas de falta de médicos y largas listas de 
espera”, aunque, dijo, “en algunas especialidades 
envían a los pacientes a otros centros concertados”.
Por otro lado, aseguró que las horas extra realizadas 

por la policía local han supuesto una inversión de 
400.000 euros anuales y pidió al ayuntamiento 
“que estudie y planifique cómo puede reducirse 
esta partida, algo que aún no se ha hecho”, o que 
se estudie la posibilidad de crear nuevas plazas en 
lugar del pago de estas horas extraordinarias . “La 
responsabilidad en este caso es igual en el equipo 
de gobierno que en la oposición, que no ha hecho 
nada hasta ahora, y nunca han fiscalizado este 
tema”, concluyó.

X.Flores 

Esquerra Unida exige fecha para las obras del segundo centro de salud
X.Flores 

Redacció

Una de las empresas urbanizadoras de la costa 
norte considera que debe “desestimarse defini-
tivamente” el actual desarrollo propuesto para 
la zona y ha presentado al ayuntamiento de Vi-
naròs una nueva propuesta de programación 
del sector 94, de unos 200.000 metros cuadra-
dos, según informó ayer el portavoz del PP, Juan 
Bautista Juan. Esta empresa, según Juan, “acon-
seja revisar, dada la coyuntura actual de crisis del 
sector inmobiliario a medio y largo plazo, la an-
terior propuesta de programación presentada”, y 
entiende que la aprobación de la LUV hace difícil 
que este plan de desarrollo, tal como está plan-
teado, se lleve a cabo, considerando  “que debe 
desestimarse definitivamente el desarrollo pro-
puesto para la zona”.
El portavoz popular consideró que la costa norte 
“ha sido planteada a voluntad y capricho de este 
equipo de gobierno sin escuchar a nadie de 
forma precipitada y ni los propios urbanizadores 
ven coherente la propuesta inicial”. La mercantil 
plantea una nueva propuesta de desarrollo 
“basada en la sostenibilidad, haciendo una 
transformación progresiva y escalonada”, en 

lugar de desarrollar los 2,5 millones de metros 
cuadrados de que consta la zona de manera 
conjunta. En este sentido, Juan recordó que 
populares y nacionalistas aprobaron en pleno 
la realización de un estudio de reordenación de 
la costa norte, aunque, recordó, “este equipo de 
gobierno no lo ha llevado a cabo”. 
Respecto al supervial, la empresa entiende que 
es más coherente realizar el enlace de la zona a 
través de la actual N-340 por ser “más racional y 
eficiente” y estima que la necesidad de viviendas 
tiene un horizonte de desarrollo en la costa 
norte a 20 años.
Finalmente, la mercantil propone que el 
ayuntamiento plantee un plan de infraestructuras 
de la zona norte por sectores en lugar de hacerlo 
conjuntamente.
Juan pidió explicaciones al equipo de gobierno 
por no haber informado de esta propuesta para 
ser debatida entre los grupos municipales en 
comisión de urbanismo. “Hay un urbanizador que 
no cree en la propuesta inicial de programación 
y nos preguntamos porqué el ayuntamiento no 
ha informado al respecto y qué piensan hacer 

con ella”, concluyó.

San Pascual
Por otro lado, el PP de Vinaròs ha advertido que el 
consistorio no dispone de liquidez para afrontar 
la reurbanización y renovación de pluviales de la 
calle San Pascual y viales adyacentes, cuyo coste 
ha sido cifrado por el gobierno municipal en 1,2 
millones de euros.
El Grupo Popular apoya este proyecto que 
va a ir al próximo pleno porque ha ampliado 
notablemente su perímetro de actuación, como 
había sugerido este partido, incluyendo a la 
totalidad de esta calle y sus viales próximos. Aún 
así, Juan quiere que el equipo de gobierno diga 
de donde saldrá el presupuesto.

Un urbanizador de la zona norte considera que debe 
desestimarse la actual propuesta de desarrollo

Exposició de format menut  dels  artistes:
Paz Buñuel, Amparo Chaler, Garcia .Bel, Victor Garrido, Jordi Castells, 
Roman Domench, Emilio Martinez, Ruli i Rafel Garrit...
Es presenten  diverses propostes i diferents llenguatges que s'agrupen en 
un mateix espai per insinuar o dir (o no voler dir...) el seu propi discurs en 
variades tècniques. La mostra estarà oberta fins el 10 de gener de 2011. 

Exposició a la Llibreria Obreda
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ACTUALITAT

X.Flores 

X.Flores 

X.Flores 

ORDRE DEL DIA

1.- Ratificació de la urgència 
de la convocatòria. 
Unanimitat

2.- Aprovació del projec-
te bàsic i d’execució de les 
obres per a la construcció 
del Centre de Dia per a ma-
jors dependents i serveis 
complementaris per a ser-
veis socials de Vinaròs. 
Unanimitat

3.- Aprovació del Model de 
Declaració d’Incompatibili-
tats i d’Activitats i Béns dels 
membres de la Corporació 
de l’Ajuntament de Vinaròs. 
Unanimitat

El pleno del ayuntamiento de Vinaròs, reunido de manera 
extraordinaria, aprobó por unanimidad el proyecto 
básico y de ejecución de las obras de construcción del 
Centro de Dia para mayores dependientes y servicios 
complementarios para servicios sociales de Vinaròs, que 
se ubicará en la avenida Gil de Atrocillo, frente al instituto 
Leopoldo Querol.
El alcalde, Jordi Romeu, explicó que la urgencia del punto 
era “aprobar este proyecto para poder hacer el replanteo 
de la obra y gestionar la subvención con Madrid”. 
Por su parte, el edil de Hacienda, Juan Antonio Beltrán, 
apuntó que se trata de un proyecto básico y de ejecución 
en el que en una primera fase se realizará el centro de 
día y posteriormente la residencia de la tercera edad. “De 
lo que se trata es de empezar cuanto antes las obras de 
construcción”, destacó.
Por parte del PP, su portavoz, Juan Bautista Juan, recordó 
que el partido que representa “siempre ha estado de 
acuerdo con la realización de esta infraestructura a 

excepción de esta adjudicación de obra, porque los 
informes así lo aconsejaban en su momento”. Juan dijo 
que “se han corregido las deficiencias que comporta la 
ejecución del proyecto” y que por este motivo votarian a 
favor.
Estas obras están financiadas mediante el segundo plan 
Zapatero, una actuación que tiene un presupuesto de 2,5 
millones y que fue adjudicado a la UTE Ombra y GyC, con 
un periodo de ejecución de 8 meses. El centro de día se 
ubicará en la planta baja de la futura residencia de la tercera 
edad, tendrá una capacidad para 30 plazas y la titularidad 
será municipal, aunque el Ayuntamiento espera acogerse 
a las diferentes subvenciones que podrían darse desde la 
Generalitat. El hecho de que después del centro de día 
deba realizarse la residencia de la tercera edad sobre su 
estructura, ha comportado consultas con la Conselleria 
para que el proyecto de ejecución final cumpliera toda la 
normativa con la finalidad de ser un servicio totalmente 
homologado por la Administración autonómica. 

El pleno aprueba el proyecto básico y de ejecución del centro de día

El alcalde, Jordi Romeu, ha infor-
mado que se ha restablecido el 
servicio de expedición del DNI. 
Los días 10 y 13 de enero serán los 
indicados para que las 90 personas 
a las que se les ha convocado pue-
dan tramitar su DNI. 

Las concejalías de Medioambiente y Servicios del ayun-
tamiento de Vinaròs  han unido esfuerzos para realizar 
de manera conjunta una campaña de limpieza de chicles 
en las principales calles del centro urbano y también han 
puesto a la disposición de los propietarios de mascotas 
20.000 recipientes de cartón reciclado de fácil montaje 
para facilitar la recogida de los excrementos caninos a los 
propietarios de mascotas.
El primer edil, Jordi Romeu, ha apelado a la responsabilidad 

ciudadana para que depositen los chicles en las papeleras y 
también ha recordado que la ciudad dispone de dos gran-
des áreas para que los propietarios lleven sus mascotas, en 
Pío XII y el Parc de Les Catalinetes, mientras que para el día 
del patrón Sant Sebastià está prevista la entrada en funcio-
namiento de otro parque canino en la plaza Camaraes, ya 
que está actualmente en construcción. Las bolsas de cartón 
reciclado pueden recogerse en la oficina de información y 
turismo situada en la plaza Jovellar.

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 
I URGENT DE 

L'AJUNTAMENT PLE 
23 DE DESEMBRE DE 2010

Se restablece el servicio 
de expedición de DNI

Campaña de limpieza de chicles y excrementos caninos en la vía pública
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ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA

Solo tardamos unos minutos, 
dejemos el coche bloqueando 

un paso de peatones. 
Lamentable (por no decir más).

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y SE VAN VIENDO YA 

FRUTOS SOLIDARIOS CONSEGUIDOS.
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde

Informació facilitada per  www.meteov inaros.com

RESUM CLIMATOLÒGIC MENSUAL DESEMBRE 2010
Aquest mes ha estat 0,8 ºC mes fred que el mateix mes de l'any passat. Aquest mes ha estat el que menys ha plogut del de l'any 2010, i amb referència 
al desembre del 2009 la diferència ha estat 80% menys.

Temperatura
 ºC Dia Hora
Mitjana 9,8 -- --
Mínima 0,7 17 08,15
Màxima 20,1 08 13,45

Pluja
 l/m2 Dia Hora
Dia més plujòs 2,8 14 -- 
Màx. Intensitat 2,4 19 06,00 
Total Mes 7,8  --  --

Vent
 Km/h Dia Hora Direcc. dominant
Mitjana 2,3 -- -- SW
Màxima 57,9 25 09,45 E

L'any 2010 ha estat 0,9 ºC més fred que l'any 2009, a pesar que en 2010 no hagut cap moment per sota de 0 ºC, que en 
2009 si. Respecte a la resta de dades, normal, si oblidem el dia mes calorós, l'ultimo dia de maig, que va fer el ponent tan 
fort i calent que va fer elevar la temperatura a xifres anormals de l'època que estàvem, pel de mes com sol ser, el dia mes 

fred al gener, la humitat mes elevada al desembre, radiació UV. al juny, etc.
Referent a la pluja, ha estat mes generós que el passat any, ha plogut un 23,07 % mes que 2009, a pesar 

que els mesos novembre i desembre la pluja caiguda ha estat mes ben poca, amb referència a altres anys.                                                                                                                                            
                                                                                                                                                                        

Temperatura Pluja Vent
  ºC Data Hora   l/m2 Data Hora   Km/h Data Hora

Direcc. 
dominant

Mitjana 16,5 -- -- Dia més plujòs 75,6 12/10/10 --  Mitjana 3,3 -- -- SSE
Mínima 0,7 17/12/10 08,30 Màx. Intensitat 480 17/09/10  18,45  Màxima 62,8 15/01/10 00,30 NW
Màxima 35,3 31/05/10 16,45 Total any 419,9  --  --

Radiació Ultraviolada Radiació Solar Humitat Relativa
Índex Data Hora W/m2 Data Hora % Data Hora

Màxim 7,9 21/06/10 14,30 Màxima 1114 14,45 Màxima 100 22/12/10 07,45
Mínima 0,1 18/01/10 15,00 Mínima 49 11,45 Mínima 19 09/03/10 17,30

Sensació Tèrmica Mínima Índex de calor màxim
 ºC Data Hora ºC ºC Data Hora
0,3 09/01/10 05,45 36,8 27/08/10 16,15

                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Dia més fred Dia més calorós
ºC Data ºC Data
4,2 08/01/10 28,3 31/05/10

RESUM CLIMATOLÒGIC ANUAL 2010

La Mancomunidad de la Taula del Sénia dispondrá 
para gastar en el 2011 de un 21 por ciento de 
dinero menos que este año a punto de acabar, a 
causa de la crisis  generalizada que afecta a todas 
las instituciones públicas y a la desaparición de de 
los talleres de empleo superregionales.
El presupuesto aprobado en la asamblea general, 
celebrada días atrás en Rossell, asciende a 5,3 
millones de euros, como informó ayer en la 
sede de la mancomunidad, situada en Vinaròs, 
el nuevo presidente Juan José Palomo, que es 
alcalde de Vallibona. En el 2010 se ha dispuesto 
de un presupuesto de de 6,7 millones de euros. 
Palomo destacó que este descenso superior al 
veinte por ciento, es  “como en la mayoría de los 
ayuntamientos” y además, también se debe a la 
supresión de los referidos talleres ya que ahora 
todos los recursos en este tipo de iniciativas 
pasan a manos de las comunidades autónomas. 
El pasado octubre acabó el tercer taller de 
empleo promovido por la mancomunidad y con 
excelentes resultados de inserción, como los 
anteriores. La falta de los talleres se va a suplir con 
otras iniciativas también encaradas a fomentar 
el empleo.   Así, se va a incentiva la creación de 
oficinas transversales que atiendan también a 
emprendedores y pequeños empresarios, como 
indicó el gerente de la mancomunidad Jaume 
Antich. 

Asimismo, se ha iniciado medidas dirigidas a 
titulados universitarios para las que ya hay 150 
jóvenes inscritos   y 20 ofertas de empresas y 15 
de ayuntamientos, esperando incrementarlas 
próximamente. 
A pesar de la crisis, la entidad ha conseguido una 
subvención de 2,5 millones de euros del Ministerio 
de Medio Ambiente, Rural y Marino , que utilizará 
para continuar la mejora de los caminos rurales. 
Los ayuntamientos añadirán medio millón de 
euros a lo  aportado para caminos por el Ministerio. 
Además, se abrirá una línea de subvenciones para 
las empresas y los ayuntamientos que contraten a 
los citados titulados universitarios, para lo que se 
dispondrá de un millón y medio de euros. 
Las inversiones representarán el 84% del total 
del presupuesto 2011. En ingresos también 
destacan los 859.000 euros en todos los temas 
referentes a empleo, ya no del estado pero si 
de las tres comunidades autónomas, además 
de subvenciones de estas comunidades, y las 
diputaciones
En la asamblea, celebrada en Rossell, aparte de los 
presupuestos también se aprobó la incorporación 
de dos nuevos pueblos del Maestrat: San Rafael 
del Río y Herbers, así como el cambio en la 
presidencia de la Mancomunidad. Palomo asume 
la presidencia en sustitución de la alcaldesa de 
Ulldecona, Núria Ventura. 

La crisis obliga a reducir el presupuesto de la 
Taula del Sénia en un 21 por ciento

Emili Fonollosa
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Fin de año

Nana

Alba

Los matrimonios Gago y Mallén 
celebrando la noche de fion de año

Nana ‘Baltasar’ amb els nets de Pascual

El Papa Noel les trajo los ragalos a casa

1 enero 2011

Cap d'any

Berenar 
de nadal

Una niña que llevará por nombre Txell 
ha sido el primer bebé nacido en el 
Hospital Comarcal de Vinaròs en el 
año 2011 y es el primer fruto de la 
joven pareja vinarocense, residente en 
Xert, Elvira Doménech Sanz y Salvador 
Oliver Juan. Txell llegó al mundo, 
después de un parto con cesárea, a 
las 23 horas y 47 minutos del primer 
día del año y pesó al nacer 3,1 kilos. 
Para los abuelos paternos ya es la 
tercera nieta en poco tiempo, dado 
que también han tenido una niña 
recientemente sus dos otras hijas

E.Fonollosa

Aquet grup d'amics va 
acomiadar l'any amb 
molta alegria, i el nou el 
vam rebre amb moltes 
ganes i il·lusions

Berenar de nadal de curs de Dolçaina i Tabal dels nanos i 
Gegants de vinaròs, impartit per Ximo Albiol, aquest nadal la 
Colla de dolçainers i tabaleters ha fet ja 5 anys!!!

Nombres de los 
premiados: 
 
Foto 1: Felisa 
Albiol Albiol
Foto 2: Jose Gabre
Foto 3: Andres 
Reberter
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Soparet

Soparet

Joan ídol del Bàsquet

Felicitats per partida doble

Katambo

Cistella de Nadal
Aquestos 
Nadals 
aquests 
peluquers 
es van 
reunir 
per fer un 
soparet

Sopar de germanor de les arts gràfiques i la publicitat 
amb una gran festa gastronomica i social

Joan, junt el seu gran ídol del món 
de la cistella Joan Carles Navarro

Felicitats a Paula i Marc per els vostres 5é i 1er 
aniversaris. De part dels vostres pares i bon nadal

Cena de la embarcación Katambo con su armador Angel Hallado y el abuelo Miquel

Eliseo Beltrán, com a 
president de la Comparsa 
Penya València, va fer 
entrega de la cistella de 
Nadal als guanyadors de 
la rifa, Sebastián Aulet i 
Lola Gombau. Felicitats! 
Al mateix temps, la Junta 
aprofita l'ocasió per 
desitjar unes festes als 
seus socis, i a la resta de 
Carnavaleros. Bon Nadal, 
i Millor Carnaval 2011

O N G D    D E L W E N D E   
" A L  S E R V E I  D E  L A  V I D A "

Es recorda que la bolleta premiada amb 
la CISTELLA DE NADAL és la que té el 
número  9250
L´agraciat passi a recollir la cistella al 
col.legi Consolació.
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Papa Noel visita Vinaròs

Papá    Noel llegó a Vinaròs recorriendo en carruaje las calles de 
la ciudad hasta llegar al auditorio municipal, donde recibió a los 
niños y atendió sus peticiones.
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La integración a través del deporte. El espíritu de su-
peración. La discapacidad vista con normalidad. Son 
tres de las premisas que Cocemfe Maestrat quiere 
reflejar en un peculiar y sorprendente calendario del 
2011. Trece imágenes de gran fuerza visual realizadas 
por el joven vinarocense Dani Miralles, conocido ar-
tísticamente por Dani Mandrágora, en las que han 
colaborado más de 80 personas y en las que también 
se han implicado entidades deportivas locales. 
Desde que Cocemfe se puso en contacto con 
Dani para realizarlo, éste dejó claro a la asociación 
que tenía que hacerse a su manera, a su estilo. 
Un sello personal patente en trece imágenes que 
reflejan la discapacidad sin dramas, sin complejos, 
y el gran trabajo que hay detrás de cada una de 
ellas, en las que pueden verse discapacitados en 
unas situaciones que llegan a ser inverosímiles en 
algún caso. “Hemos necesitado la colaboración de 
mucha gente, tanto de personal de Cocemfe como 
entidades de la población, son más de ochenta 

personas implicadas, destacando también la 
labor de la Imprenta Castell y la Fundació Caixa 
Vinaròs” remarcó ayer durante la presentación del 
calendario, realizada en la Casa Membrillera de la 
Fundació Caixa Vinaròs.
Junto con la portada, cada mes tiene una 
fotografía de entre el centenar que se han hecho, 
que va acompañada por una frase motivadora 
relacionada con aquellas personas que luchan por 
los derechos humanos. “Se trata de un calendario 
interactivo porque incita al espectador a buscar 
más información sobre las frases que acompañan 
cada imagen”, apuntó el autor.
Para confeccionar el calendario se han realizado 
un total de nueve encuentros con los protagonis-
tas de cada imagen y en ocho lugares diferentes 
de Vinaròs. Hay fotografías que han requerido 
de especial atención, como por ejemplo una en 
la que aparece un discapacitado colgado de una 
canasta, que necesitó de cuatro personas para 

poder subirlo. La atleta Andrea Cabré, una de las 
quince personas que aparecen en las imágenes, 
destacaba que aceptó la colaboración porque los 
discapacitados “deben tener las mismas posibili-
dades que nosotros y no deben ser vistos como 
alguien extraño”.
Por su parte, el   presidente de Cocemfe Maestrat, 
Manolo Celma, indicó que el calendario, cuyo precio 
es de 5 euros, quiere ser una ayuda económica para 
sufragar parcialmente las numerosas actividades 
que organiza esta dinámica ONG. “No es por tanto 
un calendario cualquiera, es algo especial, va a ser-
vir para recaudar algún dinero para los programas 
que tenemos en marcha, como las campañas esco-
lares, prevención de accidentes, deporte adaptado, 
etc.” Así, destacó que “la crisis general ha hecho que 
no nos llegue tanto dinero, de ahí que pensemos 
en soluciones para lograr otras ayudas, con solo 12 
euros anuales de cuota de los socios y las loterías, 
poco podemos hacer”.

La discapacidad, sin dramas ni complejos en un calendario
80 personas colaboran en un calendario en el que discapacitados simulan gestas deportivas

X. Flores

X. Flores

Cáritas Interparroquial de Vinaròs está proce-
diendo a la recogida de juguetes para los niños 
y niñas de familias necesitadas. Como cada año 
por estas fiestas, se han establecido tres pun-
tos de recogida: los salones parroquiales de 
las iglesias de Santa Magdalena y Arciprestal y 
frente la calle Mayor y el horario es de 10’30 a 
12, 30 y de 18 a 20’30. El día de la víspera de 
Reyes serán entregados a los niños de esas fa-
milias sin recursos económicos. La asociación 
pide que los juguetes, sean nuevos o usados, 
estén completos para que resulten totalmente 
útiles. 
Cáritas ha multiplicado este año las ayudas 
debido a la coyuntura económica de crisis. Estas 
navidades ha repartido en Vinaròs un total de 
182 lotes de alimentos a familias necesitadas, lo 

cual supone triplicar la cantidad que antes de 
los años de crisis se venía ofreciendo.
La cifra confirma el incremento de necesidades 
entre familias de Vinaròs y no sólo de emigran-
tes, como sucedía antes.
Los lotes se han repartido a familias desde dos 
miembros hasta nueve. A la hora de comprar 
estos alimentos se han tenido que realizar una 
elevada inversión económica, aunque también 
ha habido una importante aportación de veci-
nos de la ciudad. Como ejemplo, en total se han 
repartido 700 litros de leche. En esta ocasión, 
las bandas de música de Traiguera y La Jana 
han querido colaborar ofreciendo lo recaudado 
durante sendos conciertos benéficos.
En los últimos tiempos ha aumentado de forma 
notable el número de familias que necesita 

ayuda no únicamente para comida sino para 
otros productos de primera necesidad, como 
los pañales.   
Por otro lado, la campaña solidaria “Caliu de 
Nadal” ha sido todo un éxito en Vinaròs como 
destacaron sus organizadores, que son los 
responsables de la cofradía del Nazareno y 
Santo Sepulcro y es que han conseguido un 
total de 250 mantas, sábanas y grandes toallas 
para las familias necesitadas y que era de lo que 
más carecía en estos momentos Cáritas Vinaròs. 
La concejala de Cultura María Dolores Miralles, 
por su parte, dio a conocer que todos los gastos 
de los actos festivos en torno a Semana Santa 
serán asumidos por el Ayuntamiento para que 
así se pueda incrementar la ayuda que desde el 
consistorio se da  a Cáritas.

Cáritas inicia la campaña para que ningún niño se quede sin juguetes
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El paje de los reyes magos de oriente ya está 
en Vinaròs atendiendo las peticiones de los 
más pequeños en el auditorio municipal, como 
ya hiciera Papá Noel. Por otro lado, el centro 
comercial de la ciudad ha estado esta semana  
animado gracias a las actuaciones realizadas 
en colaboración entre el ayuntamiento y la 
asociación de comerciantes con espectáculos de 
animación teatral en las calles del centro urbano, 
mientras en la plaza de Sant Antoni se dispusieron 
diversos juegos para los niños y niñas.

SOCIETAT

solidario sólo5€
Cocemfe Maestrat
Compra el espectacular

. Sede Cocemfe

. Mandràgora
. Caixa Vinaròs
. Oficina Turismo

calendario deSé 

Un año más, COPE Vinaròs celebró su emblemático 
Sorteo de Navidad, como forma de agradecer 
la fidelidad de los oyentes del programa ‘Así 
son las mañanas’. Los responsables de Editorial 
Antinea Paco Castell y Alicia Coscollano fueron 
los encargados de dar la suerte a Mercé, una fiel 
oyente de Ulldecona que se llevó la gran cesta de 
Exclusivas Auredy. El gerente de la compañía, José 

Luis Sales, entregó el obsequio a la galardonada en 
las instalaciones de la COPE.
Isabel Espert fue la agraciada con un magnífico 
lote de libros donado por Antinea, mientras que 
Manolita Beltrán se llevó un lote de productos de 
Benihort.
Desde COPE Vinaròs agradecemos la participación 
de los oyentes en esta nueva campaña navideña, 

y el respaldo de ciudadanos y anunciantes a la 
nueva programación de esta cadena radiofónica, 
que cuenta con figuras como Paco González, 
Pepe Domingo Castaño o Ernesto Sáenz de 
Buruaga. En cuanto a la programación local, Emma 
Bas y Bartomeu Roig mantienen su presencia 
con los espacios informativos y programas en 
desconexión.

Éxito de una nueva edición del Sorteo de Navidad de COPE Vinaròs

El paje de Oriente a Vinaròs

Editorial antinea,
Las papeletas correspondiente 
al N° 50 (últimas dos cifras del 

gordo de Navidad)

A las 17 30 horas

En la
Biblioteca municipal

Calle del Pilar
Entrega a los

100premiados 

lotelibrosdel

de

Día 14 enero 2011
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La campaña solidaria “Caliu de Nadal”, organizada 
por la cofradía del Nazareno y Santo Sepulcro ha 
resultado ser todo un éxito al haberse conseguido 
un total de 250 mantas, sábanas y toallas de gran 
tamaño para las familias necesitadas, ya que era el 
material que mas necesitaba Cáritas Vinaròs. 
El cofrade mayor de la cofradía, Antonio Riolobos, 
anunció que para Semana Santa va a emprender 
otra acción solidaria, destinada también a ayudar a 
Cáritas. Riolobos también comentó sus intenciones 

de poder colaborar también con la residencia de 
ancianos San Sebastián.  La presidenta de Cáritas 
Vinaròs Amparo Salvador señaló que esperan un 
incremento aún mayor de demanda de ayuda con 
la llegada del nuevo año. También señaló que se 
han preparado 186 lotes de alimentos para otras 
tantas familias, que van de uno a diez miembros. 
En un solo día se han comprado para estas familias 
300 litros de leche, 100 de aceite y 100 de azúcar. 
Por su parte, la concejala de Cultura María Dolores 

Miralles informó que todos los gastos de los actos 
festivos en torno a Semana Santa serán asumidos por 
el Ayuntamiento para que así se pueda incrementar 
la ayuda que desde el consistorio se da  a Cáritas.
Durante la presentación de la campaña solidaria, 
también se llevó a cabo la inauguración de la 
exposición de belenes de distintas partes del 
mundo, así como de una curiosa muestra de 
figuras de ovejas típicas de belenes de un gran 
número de países. 

Los vinarocenses se vuelcan en ayudas a los más necesitados

El belén viviente de les Camaraes

E.Fonollosa/X.Flores

Gaspar Redó

SOCIETAT

El Grup Folklóric Les Camaraes realizó la tradicional represen-
tación del belén viviente. A este emotivo acto navideño acudió 
mucho público que disfrutó de las evoluciones de los peque-
ños, así como de poder deleitarse con la actuación de varios de 
los bailes populares de nuestras tierras.
Hay que resaltar que durante la representación del belén vi-
viente se repartió una chocolatada para los asistentes.
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El passat, 18 de desembre, el Ball de Dimonis de 
Vinaròs vam fer l’últim correfoc de la temporada 
de 2010, i res millor per tancar l’any que actuar en 
un lloc on encara no havíem anat: Barcelona.
Ja fa uns mesos van contactar amb nosaltres els 
Diables del Clot de Barcelona proposant-nos par-
ticipar en el correfoc en motiu dels 100 anys de 
l’Orfeó Martinenc, local on tenen hi tenen la seu. 
La intenció dels del Clot era aprofitar el cente-
nari i la coincidència amb la recent aprovació de 

dures lleis sobre l’ús del foc a les festes populars 
per fer un gran correfoc amb diferents colles que 
tinguessin trets peculiars que mostrar, en la vesti-
menta, en les maces, en la manera de tirar el foc, 
en la música... De nosaltres els interessaven so-
bretot tres coses: 
Que som dels pocs al País Valencià que tenim el 
blanc com a color de base predominant en els 
nostres vestits, enlloc del roig que llueixen la resta 
de colles o nosaltres mateixos en els nostres inicis. 
Que tenim una manera diferent de tirar el foc a 
com ho fan a Catalunya, ja que allà solen anar en 
formació i no s’apropen al públic. Nosaltres, en 
canvi, procurem cadascú interpretar un paper 
diferent, ens impliquem amb el públic, ens llen-
cem per terra, interactuem amb l’entorn si s’escau 
pujant a reixes, faroles i el que vinga bé, cridem 
com a “locos”... en definitiva, fem de dimonis, de 
“dimonis roïns” i entremaliats.
I per últim els interessava molt el fet que sempre 
anem amb les cares pintades, ja que sembla ser 
que ningú més va així als Països Catalans, ho hau-
rem de comprovar.
Així que dissabte ens vam trobar a Barcelona 
amb els companys i companyes del Ball de Dia-
bles de Vilafranca, el Ball de Diables de Sitges, els 
Diables de Montornès, els Diables de Sant An-
dreu i l’amfitriona colla dels Diables del Clot, que 

ens van rebre al seu local, un edifici immens de 
vàries plantes que és la seu de l’Orfeó, dels Dia-
bles i de moltes entitats culturals més on cada 
entitat te el seu espai propi. Davant de la manca 
d’infrastructures que patim a Vinaròs, ens vam 
quedar bocabadats. Però allò més sorprenent 
és que el local el tenen les entitats en propie-
tat, i no només això, sinó que al costat tenen 
un alberg també en propietat. Això seria im-
pensable a Vinaròs, les entitats acabarien ba-
rallades entre elles, amés l’ajuntament siga del 
color que siga mai posaria les facilitats neces-
sàries perquè existís un edifici d’aquestes ca-
racterístiques. I sobre lo de l’alberg, a Vinaròs, 
millor no fer cap comentari.
El correfoc va ser sonat, imagineu-vos sis colles 
tirant foc a tot drap. Perquè us feu una idea no-
saltres acostumem a tirar unes 500 carretilles en 
un correfoc i allà ens en van donar 1100. No sa-
bíem ni que fer amb tanta munició!. La imatge 
del dia, però, va ser l’Avinguda Meridiana, una 
de les artèries de la ciutat, tallada per la guàrdia 
urbana per que passés el correfoc. Però no tot 
va ser bonic aquell dia, ja que no va vindre tanta 
gent com s’esperava a veure el correfoc. La raó?: 
els concerts que feien al barri del costat i, sobre-
tot, el derbi que divideix els cors de Barcelona en 
dos, l’Espanyol-Barça. Bon nadal, salut i ... sofre!

CULTURA

A finales del pasado año, el “Orfeó Vi-
narossenc” viajó hasta el bonito pue-
blo de Aiguafreda, pueblo natal del 
que en este momento es presidente 
de la coral Pere Suquet Sala. Llega-
mos dirección Vic, donde visitamos 
su plaza así como su catedral, para 
trasladarnos más tarde,  a realizar la 
comida tradicional de este pueblo 
como fue a base de embutidos de la 
tierra y la famosa ternera con setas.
Nos trasladábamos después hacia la 
iglesia de Santa María, donde se rea-
lizó el concierto a base de  habaneras 
en su primera parte, finalizando con 
la habanera de nuestra ciudad de Vi-
naròs “varem lo llaut”.
En la segunda parte cantamos tradi-
cionales villancicos, siendo el último 
el conocido sobre todo en aquellas 
tierras “el rabada”, en que repartien-

do la letra por todo el público que 
lleno completamente la iglesia, nos 
acompañó a la coral.
Finalizado el concierto repartimos 
unos regalos portados desde nuestra 
ciudad, y que constaron a base de un 
libro del “400 aniversario de la llega-
da de la reliquia de Sant Sebastiá a 
Vinaròs”. Para el Sr. Alcalde de la ciu-
dad, se le hizo entrega de unos libros  
que el Ayuntamiento de Vinaròs nos 
obsequió para dicho evento. Final-
mente y para la entidad “Els amics de 
la sardana de la Vall del Congost”, or-
ganizadora del concierto se les obse-
quió con un cuadro pintado por Pere, 
para que estuviera depositado en su 
pueblo natal como recuerdo.
Al mismo tiempo la entidad “Els 
amics de la sardana de la Vall del Con-
gost”, nos obsequió a la coral, con un 

plato decorativo con la inscripción 
de su aniversario, así como a nuestra 
directora Pilar Yebes, con un precioso 
ramos de flores naturales.
Y con regreso a nuestra ciudad, se 

daba por finalizado un viaje a la tie-
rra de un presidente que estaba muy 
feliz y agradecido a todos sus compa-
ñeros, por haber podido realizar este 
concierto. Muchas gracias a todos.

Concierto del Orfeó Vinarossenc a Aiguafreda
Pere Suquet Sala 

La Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs volem 
donar les gràcies a l'Associació Amics de Vinaròs 
per  convidar a una representació de la Colla a 
l'entrega de premis en la NIT DE LES LLETRES, 
LA HISTORIA I L'ART VINAROSSENQUES.
Si l'any passat vam recuperar peces tradicionals 
vinarossenques que fèia molts d'anys que no 
es tocaven com el Bolero de Xiulà, la Dansà 
de Vinaròs i la Processó del Corpus de Vinaròs 
totes elles arranjades per Pere Garcia, membre 
de la nostra Colla. Enguany, Pere Garcia ens 

ha arranjat una cançó de finals del segle XIX 
recollida per Ramón Redó en el seu llibre 
Tradicions i Costums de Vinaròs i que porta per 
nom Gas al poble. La lletra d'aquesta cançó 
parla amb ironia sobre la implantació d'una 
fàbrica de gas que havia d'enlluernar tot el 
poble. Al poc de ficar-se aquesta fàbrica, arribà 
la llum elèctrica i el negoci del gas va fer fallida.
Per altra banda, Pere Gumbau, dolçainer i 
cantador de la nostra colla, va cantar una cançó 
de batre de Benicarló, extreta de "Memòries 

de recerca del Cançoner de Catalunya” que 
arrancà les rialles de tot el públic assistent.
Per acabar, dir que totes les partitures i en 
general tot el material que anem recopilant, 
el tenim a disposició de qualsevol persona. Si 
algú està interessat o vol aportar alguna cosa 
ens podrà trobar tots els dimecres de 20'30 a 
22h al local del Ball de Dimonis de Vinaròs. 
També pot consultar el nostre bloc:
www.dolcitabvinaros.blogspot.com
Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs.

Gràcies una altra volta, Amics de Vinaròs
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Chicha Montenegro Gallery, 
de Carles Santos, entre los 
espectáculos del año 2010, en el 
resumen anual de la revista ICult 
de El Periódico de Catalunya. 

Espectacle de titelles del 
doctor Ruinot, amb Entucole 
C.B., una de les nombroses 
activitats nadalenques 
preparades per l´Ajuntament 

L’any 2010 s’han complit  els 30 anys de vida de 
la coral “García Julbe”. Calia celebrar-ho i ho hem 
celebrat. Amb aquest motiu, fa unes setmanes es 
van fer dos concerts a l’auditori Carles Santos de la 
Fundació Caixa Vinaròs. Van consistir en diversos 
recitals musicals a càrrec d’Olga Culicova i Victoriya 
Glechikova (cant), Rossend Aymí (piano), alumnes de 
clarinet de l’escola de música de Vinaròs dirigits pel 
seu professor  Juan Manuel Merlos, i Cecília Aymí i 
Montse Pujol-Dahme (cant i piano respectivament).
I el passat diumenge 2 de gener va tindre lloc el 
punt fort de la celebració. A les vuit de la tarde i 
a l’església arxiprestal de Vinaròs, la coral “García 
Julbe”, dirigida per Rossend Aymí i Escolà, i 
l’orquestra de corda MOMA, dirigida per Juanjo Bas 
Forner van oferir al públic, que omplia de gom a 
gom el recinte, una selecció del “Messies”, de G. F. 

Haëndel. Van ser un total de 15 números, dos per 
a orquestra sola, quatre per a orquestra i solistes 
(Cecília Aymí, soprano; Victoriya Glechickova, alt; 
Miguel Pau, tenor; i Dídac Mesa, baix) i la resta per 
a orquestra i cor.
Per poder dur a terme aquest concert han sigut 
necessàries moltes, moltes hores de treball. Tots 
(directors, solistes, membres de l’orquestra i 
coralistes)  hem fet un gran esforç. I estem contents 
del resultat. Podem assegurar que tots els intèrprets 
vam disfrutar, i creiem que el públic assistent també. 
Tot això ens dóna ànims per seguir endavant i poder, 
així, celebrar molts més aniversaris de la nostra coral.
Agraïm la col.laboració de la Regidoria de Cultura, 
i de Mn. Emili Vinaixa que, una vegada més, ens ha 
permès celebrar aquest esdeveniment en l’Església 
Arxiprestal de Vinaròs. 

La data del 29 de desembre de 2010 es mantindrà en el 
record de molta gent durant molts anys. Primerament, 
en el record dels components de cinc entitats culturals 
que conformen l'ESMUVI, en segon lloc, en els assistents 
en el concert que gaudiren d'un concert molt amè i 
ric en sonoritats. I finalment en el record de tots els 
alumnes, professorat i gent propera que fa possible el 
nou projecte d'Escola de Musica Vinaròs i que no pogué 
assistir a l'acte però que es notaven en la distància les 
seues bones vibracions. 
El concert, presentat extraordinàriament per l'actriu 
vinarossenca Regina Prades, comença a les portes de 
l'Ajuntament on la Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs 
iniciaren un tradicional cercavila fins entrar a l'Auditori. 
Una volta situada dalt de l'escenari interpretaren una 
part del seu repertori de concert. A continuació fou el 
moment de la Coral Infantil Misericòrdia, que dirigida 
per Pietat Gandia, ens cantaren 4 nadales. En acabar 
el torn de la Coral arribà el moment més mogut; 

Ruth Castell, professora de Dansa Oriental, realitzà 
una mostra del que es pot aprendre en les classes de 
dansa que oferirà a l'ESMUVI a partir del 11 de gener. 
La Coral Juvenil Sant Sebastià, ens interpretà una 
part del seu repertori nadalenc. I finalment Moma 
Orquestra, l'agrupació de musica clàssica de corda, 
ens interpretà dos moviments del Messies de G.F. 
Haendel.
Per arrodonir les actuacions, les 4 agrupacions musicals, 
pujaren a l'escenari per oferir-nos una peça conjunta, 
concretament la nadala Sant Josep es fa vellet de 
L.Blanes i arranjada per Juanjo Bas, director de l'ESMUVI.
Durant l'acte es va rifar una cistella de nadal on va sortir 
premiat el número 775.
Gràcies a tots i nomes ens queda dir que si hi ha alguna 
persona interessada en les classes de Dansa Oriental o 
en el curs de Batucada que tindrà lloc els propers 29 i 30 
de gener, pot passar-se per l'escola o bé informar-se en 
la web: www.esmuvi.com 

El número premiat de la cistella 
de Nadal fou el 775

El 1er concert de 
Nadal de l'ESMUVI 
fou tot un èxit

El “Messies”, de G. F. Haëndel tanca el XXX aniversari de la coral “Garcia Julbe” de Vinaròs
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ASSOCIACIÓ  CULTURAL

Organitzat per l’Associació 
Cultural “Amics de Vinaròs”
  
Presentació del nº 26 de la 
col·lecció Biblioteca Mare 
Nostrum

“Historia de Vinaroz” 
de Félix y Demetrio García García
  
Introducción y notas por 
Sebastián Redó Miralles
Lloc: Sala de reunions d’Agustin 
Delgado 
(carrer dels franciscans, 3 –
entresól-)
Dia: 14 de gener de 2011
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La documentación existente relacio-
nada con las dos etapas en que el 
cardenal Vicente Enrique y Tarancón 
estuvo vinculado con Vinaròs, prime-
ro como vicario y después como arci-
preste, quedará escaneada y a dispo-
sición de todos los investigadores en 
la Casa Membrillera de la Fundació 
Caixa Vinaròs, gracias a la labor que 
está llevando a cabo varias historia-
doras de la provincia castellonense.
La catedrática de Historia Contempo-
ránea de la Universidad Jaume I de 
Castellón, Rosa Monlleó, Beatriz Gar-
cía, como becaria y Beatriz Segarra, 
que elabora una tesis sobre el perso-
naje, han contribuido a que se haya 
podido recopilar y escanear todo lo 
del “vicariet de Vinaròs”. Una parte 
importante   del legado ahora ya en 
poder de la Fundació procede de tres 
donaciones; una es de Agustí Delga-
do, con más de cien libros que fueron 
propiedad de Tarancón o bien se re-
fieren a él,   otra es una colección de 

objetos personales entregados por la 
familia Llátser-Brau, que estuvo muy 
relacionada con Tarancón y también 
hay una colección de fotografías, en-
tregadas por el coleccionista Joaquín 
Simó. Asimismo, se ha podido hallar la 
música que compuso  en su primera 
etapa en Vinaròs como vicario, recién 
ordenado sacerdote ya que también 
fue el organista de la Arciprestal. 
El presidente de la Fundació Caixa Vi-
naròs Manuel Molinos ha valorado la 
labor de recopilación y digitalización 
de todo lo relacionado con Tarancón 
que se pone desde ahora a disposi-
ción de los estudiosos de la historia de 
Vinaròs y del insigne personaje.
Monlleó, además de valorar todo lo 
que se ha conseguido reunir vincu-
lado a sus dos etapas en Vinaròs, ha 
remarcado que la familia de Tarancón 
está intentando donar la documenta-
ción que conserva al Ayuntamiento de 
la ciudad de nacimiento del cardenal, 
Borriana. La universidad castellonen-

se podría ofrecer a un becario para 
que contribuya a realizar la cataloga-
ción de todo lo que pueda aportar la 
familia. Asimismo, también ha desta-
cado que Tarancón fue una persona 
“excepcional”, “uno de los puntales del 
paso de la dictadura a la democracia”. 
Beatriz García ha destacado alguno 
de los documentos más interesan-
tes   que han quedado ahora digita-
lizados, haciendo especial hincapié 
en postales que Tarancón enviaba a 
sus amigos de Vinaròs y curiosas fo-
tos como la del momento en que el 
padre del reconocido músico Carles 
Santos recibía la Confirmación. Se 
han hallado cartas, algunas en mal 
estado de conservación, enviadas a 
Tarancón por vecinos vinarocenses y 
destaca también su famosa pastoral 
“El pan nuestro de cada día”.  
Por su lado,  Beatriz Segarra ha recor-
dado que para elaborar su tesis doc-

toral, se ha entrevistado con personas 
relevantes que en algún momento 
estuvieron relacionadas con Taran-
cón, como Santiago Carrillo, quien 
le dijo que “Tarancón era un glorioso 
paréntesis en la iglesia”. También se 
ha entrevistado con el jesuita José 
María Martín Patiño, “El cardenal Ta-
rancón merece un homenaje, parece 
que ahora empieza a reconocerse la 
importancia que tuvo en la transición” 
comenta Segarra. Esta estudiosa está 
visitando distintos archivos públicos 
y privados de ciudades españolas, 
como Vila-real, Solsona y Oviedo, para 
ir recopilando información sobre Ta-
rancón, así como está en contacto con 
otras donaciones que se han produci-
do, parte de las cuales han sido reali-
zadas a la universidad Jaume I. Sega-
rra agradecía al vecino vinarocense 
Antonio Arnau por haberle facilitado 
la recogida de documentación. 

Digitalizan toda la documentación de 
la relación del cardenal Tarancón con Vinaròs
Se ha hallado la música que compuso siendo organista de la Arciprestal

E. Fonollosa
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PESCA

Andrés Albiol PEIX REI

Subasta matinal de emperadores

Esta espècie és una de les unes quantes classes d'estos peixos tan 
característics i semblants que hi ha pel nostre litoral i difícils de 
distingir. 
Per esta zona també és cridat llanqueta, joell, xanguet, moixonet i 
novell. En castellà li diuen pejerrey, abichón, piolla i sula. En basc 
abixoi txikia. En francés cabasson. En alemaán Ährenfisch. I en anglés 
boyer's sand smelt. El seu nom científic és Atherina boyeri. 
Este peix és paregut al peix de rei que atrapen els bous en els grans 
fons, però no ho és.
Pertanyent a la família dels aterínids a simple vista se li aprecia un cos 
translúcid, d'ací que és igualment dit en diversos llocs d'Espanya com 
a peix sense sang. És una espècie poliforma a causa de la varietat de 
biòtops en què habita.
Posseïx un cos fusiforme, o siga, allargat i prim. La part inferior del 
cap és aplanat i més ampla que altres espècies familiars. La boca està 
esberlada obliquament. Els maxil·lars protàctils, amb xicotetes dents 
no visibles. Ulls grans. Té 40-47 vèrtebres.
La seua talla màxima és de 13 cm.
Composició aletes; 1a dorsal VI-IX, 2a dorsal I-8-14, pelvianes I-5 i anal 
I-11-17. Les aletes escapulars estan en posició alta i prop del bord 
posterior del preopercle.
Posseïx 39-49 escates llises en la línia lateral. 
La seua coloració predominant és blanc-groguenca, amb tons verds 
i esguitada de puntets negres. La part ventral és mes blanquinosa. Té 
una banda platejada al llarg dels flancs.
La seua reproducció és a inicis de la primavera. Darrere de la fresa, les 
femelles, que són un poc majors de grandària que els mascles, solten 
uns 600 ous sobre la vegetació aquàtica, preferint algars, i si no n'hi 
ha, els deposita damunt d'altres substrats, principalment en aigües 
litorals. Darrere de la seua eclosió, les larves viuen entre aigües i 
s'alimenten d'animals planctònics i diminutes algues. 
Poden suportar aigües salobres ja que el seu metabolisme s'adapta 
bé al canvi de salinitat. Viuen sempre en bancs, perquè són peixos 
gregaris. Efectuen migracions. A l'estiu s'agrupen en cardúmens i 
habiten prop de la superfície i a l'hivern preferixen fons superiors.
Es capturen prop de les costes amb xarxes prou cegues, ja que són 
uns peixos xicotets i esvarosos.
Les seues blanques carns són bones i han sigut utilitzades 
primordialment per a les fregitel·les, en especial ara amb la moda del 
peixet fregit.

MAR NUEVA Y MAJÉSTICA
El año nuevo vino por fin acompañado de unas aguas tranquilas y sin fuertes 
vientos. Radió el sol y las embarcaciones de las distintas modalidades 
accedieron con comodidad a todos los caladeros de mar adentro, para 
capturar gran variedad de pescados y mariscos, incluso el barco “Germans 
Fábrega II” recibió en alta mar a SS. MM. Los Reyes Magos de Oriente, para 
llevarlos a nuestro puerto y desembarcarlos en el muelle con todo su 
majestuoso séquito.
Durante las dos últimas semanas la labor extractiva de la pesca resultó 
buena. Se faenó tal y como se estaba previsto, o sea, la semana de fin de año, 
las embarcaciones se hicieron a la mar los cuatro primeros días y la actual 
semana solo los tres primeros, para hacer en esta ocasión un puente laboral 
largo. 
La productividad del arrastre fue aceptable. Las pesquerías fueron buenas 
y a base de poco langostino de 35 a 70 €/Kg., calamar de 15 a 29 (según 
tamaño), s. punxa a 15, salmonete a 8, peluda a 7, rape de 5 a 12, lubina 
a  29, rodaballo a 35, letxa a 7, caracol a 21, gall a 18, boquerón a 4, bonito 
a 3, móllera, burros, aranya y pota de 2 a 4, caballa y vetes a de 3 a 5, jurel, 
lliri y palometa de 3 a 4, sardina, rubios, pulpo blanco y cangrejo de 2 a 3 y 
morrallas de 2 a 4.
El cerco sigue con la parada biológica que esta vez será de mes y medio.
La flota artes menores, la mayoría de barquitas calan las redes de trasmallo 
en busca del lenguado, para atrapar grandes cantidades. Se cotizaron de 19 
a 25 €/Kg. También llevaron raya a 4. Otras se dedicaron en busca del pagel, 
para venderse de 5 a 12. Los xarxieros de los profundos fondos rocosos 
subastaron langosta a 60, bogavante a 30, gallineta a 20, pargo a 19 y corva 
y mamona a 4.
La recolecta de pulpo roquero con cadufo está en plena productividad. Los 
cefalópodos que entran en estos recipientes de arcilla se pagaron de 4 a 8 
€/Kg. 
Un marrajero arribó con gran cantidad de pez espada que se cotizaron de 8 
a 12 €/Kg. 

ECOS DE ‘MAR’
A menudo apreciamos el buen número de yates atracados en el Club Náutico 
de Vinaròs y que últimamente realizan pocas salidas al mar. Evidentemente 
es como consecuencia de la economía. A tal fin nos guiamos de los grandes 
acontecimientos anuales, en especial de las exposiciones y salones náuticos 
españoles, y por la proximidad el Salón Náutico de Barcelona del 2010, 
nos mostró unas cifras curiosas que cabe reseñar; la cantidad de visitantes 
(120.000) resultó similar al año anterior. Las matriculaciones descendieron 
un 6 %, alejándose del 35 % sobre el año anterior. Sin embargo, el mercado 
de embarcaciones de alquiler esperimentó un crecimiento del 24% respecto 
al mismo periodo del pasado año. De manera que los aficionados no 
renuncian al mar, pero buscan soluciones más económicas en momentos 
como el actual, buscado yates en su gran mayoría con esloras de 5 a 8 m. Rederos de la ‘llum’
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El pasado lunes en el polideportivo de Vinaròs, 
se celebro el I Torneo de Navidad, se disputo un 
triangular de básquet en el participaron, el C.B. 
Benicarló, C.B. Peñiscola i Eclipse Mobles C.B. 
Vinaròs Servol, se jugaron tres encuentros de 
dos cuartos, el primero comenzó a las 20.00h. 
y lo disputaron el C.B. Peñiscola y C.B. Benicarló 
este último salió muy concentrado y consiguió 
coger una ligera ventaja en el marcador que 
supo mantener hasta el final del primer cuarto. 
En este último los dos equipos no daban una 
pelota por perdida, por lo que se vio un buen 
espectáculo, sobre todo bajo los aros,  gracias a 
este trabajo el Peñiscola pudo recortar la venta-
ja a cuatro puntos, pero la veterania y serenidad 
que puso en su juego el Benicarló, hizo que la 
ventaja se volviera a incrementar para su casi-
llero, consiguiendo la victoria. 
En el segundo encuentro se enfrento el C.B. 
Peñiscola y el anfitrión C.B.V.S. Los jóvenes 
jugadores vinarocenses hicieron un gran 
primer cuarto, y en el que terminaron uno 
abajo 11-10, ya en el segundo siguió el buen 
hacer del equipo, por lo que le llevo a estar 
por delante en el marcador, pero a falta de 
cuatro minutos y con opciones a incrementar 
la diferencia en el marcador, al equipo 
vinarocense se le fue el partido, ya que en 
acciones de pase, precipitaciones, se llegaron 
a perder hasta cinco ataques consecutivos, por 
lo que el Peñiscola se puso con una ventaja de 
cuatro puntos, a falta de un minuto, pero las 
ganas de los muchachos por ganar les llevo a 
tener una ultima opción ya que con una buena 
defensa, Pau consiguió robar la pelota y en 
el contraataque cuando todos pensábamos 
que no fallaría la entrada solo a canasta y nos 
colocaríamos a sólo dos puntos paso lo que no 

debía de haber ocurrido, que la pelota salió 
del aro por lo que el Peñiscola volvió a tener 
la posesión en el último minuto, y esta vez no 
fallo, esta victoria le valió para quedar segundo 
en el torneo.
En el tercer  y último encuentro, al equipo 
langostinero le paso factura el esfuerzo 
realizado en el partido anterior, el equipo 
aguanto bien el comienzo del partido, pero 
poco a poco el cansacio hizo mella en los 
jóvenes jugadores, por lo que el benicarlando 
que vino muy bien preparado, ya que se trajo 
al equipo senior y muchos jugadores del 
junior por lo que la profundidad de banquillo 
hizo que en todo momento sus jugadores 
estuvieran frescos, por lo que esta nueva 
victoria les valió para llevarse el torneo. Todo 
lo contrario paso en el equipo local ya que su 
técnico Ray Santana, no pudo contar con tres 
de sus hombres que son casi siempre fijos en 
su quinteto inicial y que fueron Héctor por 
lesión, la buena noticia es que ya esta casi 
recuperado ya que en cada partido aporta una 
media de 20 puntos, Alan por enfermedad, 
y que es uno de nuestros pívot y por último 
Joaquín por motivos personales.
 A todo esto decir que los nueve jugadores del 
Vinaròs se entregaron a tope, y que este ha 
sido su primer torneo como anfitriones, por lo 
que este tercer puesto conseguido no les tiene 
que saber a derrota, yo sólo les digo  que como 
equipo joven les queda mucho, pero mucho 
por aprender.
Como último agradecer la colaboración para 
este torneo de la regiduría de deporte, Agua 
de Bejís y Telepizza que a la finalización del 
mismo obsequio a todos los jugadores y 
presentes a degustar sus excelentes pizzas.

El C.B. Benicarló, se proclama campeón del I Torneo de Navidad
BÀSQUET.  Club Bàsquet Vinaròs Servol

Junto con este torneo, también se organizo la campaña 
“encesta tu juguete” y que tuvo mucho éxito ya que la 
mayoría de la gente que se acerco al pabellón trajo una 
ilusión bajo el brazo, estuvo presente la presidenta de 
Caritas Ínter parroquial de Vinaròs, la Sra. Amparo Sal-
vador, que en nombre de toda la junta y suyo propio, 
agradeció la colaboración del Club de baloncesto por 
las más de 200 ilusiones recogidas que a  buen seguro 
harán la felicidad de los más necesitados en estas fe-
chas navideñas. Agradecer la colaboración habitual de 
Carrefour, Supermercados Suma, Ruralcaixa, Preziss y 
Caixa Vinaròs.     
Antes de este torneo a las 18.30h. se celebro un par-
tido amistoso cadete femenino entre el C.B. Vinaròs 
Servol y C.B. Morella, el equipo vinarocense jugó con 
jugadoras infantiles, cadetes y algunas del primer 
equipo senior, fue un partido que el Morella puso tie-
rra de por medio en los dos primeros cuartos, y algu-
nas de sus jugadoras dejaron detalles de buena cali-
dad, en la segunda parte el equipo del Vinaròs salió a 
por el partido, y estuvo a punto de conseguirlo pero 
las chicas del Morella, en los ultimos minutos trabajo 
una buena defensa e hizo buenas salidas a la contra, 
por lo que le valió para llevarse el encuentro 53-58.        

Campaña ‘Encesta tu juguete’

1er premio- C.B. Benicarló

3er premio- C.B. Vinaròs Servol

2o premio- C.B. Peñíscola
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NATACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

A Vinaròs, els Nadadors Benjamins i 
Alevins dels clubs de natació de Benicarló, 
del Aquatic de Castelló i de Vinaròs, 
van participar el 18 de desembre per 
la vesprada en la 2ª Jornada de la lliga 
autonòmica, mentre la resta de clubs ho 
van fer el dia seguent a la piscina de Onda.
Es van nadar proves de les modalitats 
lliure i esquena.
Destacar l'actuació en la prova de relleus 
4x50 lliures masculí on l'equip A va fer una 
ventajosa 1ª posició i l'equip B va quedar 
4art. així com en els relleus 4x100 lliures 

masculí on també es va fer 1er. i 4art., i 6é.
Brillant l'actuació en 100 metres esquena 
masculí dels Benjamins del 2000 Hugo 
Simó i  Andreu Navarro, els dos en 1ª i 2ª 
posició respectivament, Aaron Queral 
4art., i dels Alevins del 99 on Martí Segarra 
va fer 1ª posició i Oscar Ruiz 3er., David 
Milián 4art.  Dels Alevins del 98 Joan Ferrer 
1er. i David León 4art. Xavi Bordes 6é.
En 200 lliures masculí del 98 David León 
2ón., Joan Ferrer 3er. i Xavi Bordes 5é.
En 200 lliures femení María Compte va fer 
4ª i Llucia Jaime 7éna.

En 50 esquena femení 2002, María Folch 
4ª, Irina Sebastià 5éna, i  Llum Serret 6éna.
En 50 esquena masculí 2002, David 
Castañeda i Antoni Nonn van fer 4art. i 5é., 
Agustín Esteller, 9é.
En 100 esquena femení del 2001, Alba 
Hernandez 3ª i Paula Jovani 10éna.
En 100 esquena femení del 2000, 
D.A.Vivanco 8éna. Lara Sebastià 10éna. i 
Ariadna Teruel 11éna.
En 100 esquena femení del 1999, María 
Compte 4ª i Llucia Jaime 5ª.
En relleus 4x50 femení es va fer 3er., 4art. i 5é.

En las pasadas fiestas de 
Navidad  se celebrò en la 
Ciudad de Alcañiz la “ XIII 
Competición de Judo In-
fantil”  en la cual asistieron  
tres judocas de Vinaròs cu-
yos resultados fueron los 
siguientes.
Categoria Pre-benjamín  
de 28 kg   Oscar Castel  1º 
lugar,  que  obtuvo la me-
dalla de oro.
Categoria  Benjamín   de 

-42 kg  su hermano Carlos 
Castel 1º lugar, medalla de 
oro.
Categoría benjamín de -32 
kg  Abel Terrón  4º puesto, 
medalla de bronce.
Un buen inicio de prepara-
ción para las competicio-
nes provinciales en Caste-
llón a finales de mes.
Les deseo un buen Año 
2011 con un saludo de-
portivo.

En la localidad de Camp de Mirra el sábado día 18 se celebro la octava prueba 
puntuable para Challenge de la Comunidad Valenciana.
Los componentes de la UCV, en esta temporada de Ciclocross están 
participando en cada una de estas pruebas. Haciendo destacar su fuerza de 
voluntad semana tras semana.
Esta semana sus clasificaciones fueron estas:
MASTER 60: EMILIO FANDOS ARAGUETE        1º CLASIFICADO
MASTER 50: IGNACIO FANDOS ARRAGUETE  1º CLASIFICADO
MASTER 30 : IGNACIO FANDOS GARRIGA       11º CLASIFICADO
                            JAVIER ORDOÑEZ                             22º CLASIFICADO
Continuando con el fin de semana, el domingo volvieron a participar en la 
novena carrera disputada en Valencia Siguiendo con el frio que acompaño 
al sábado y seguía al día siguiente. Esta vez también hizo aparición la lluvia, 
perjudicando a la mayoría de participantes. En esta prueba participaron 
numerosos corredores internacionales. 
Fue el belga Tom Van den Bosch el que se llevo el triunfo, manteniendo el en 
las últimas vueltas la ventaja.
MASTER 50: IGNACIO FANDOS ARAGUETE   3º CLASIFICADO
MASTER 60:  EMILIO FANDOS ARAGUETE      1º CLASIFICADO
MASTER 30: IGNACIO FANDOS GARRIGA       12º CLASIFICADO
                          JAVIER ORDOÑEZ                              24º CLASIFICADO

Lliga autonòmica de promeses 2010/2011

Club de Judo & Jiu-jitsu Vinaròs

Gaspar Redó

José Ignacio Vicente   

TENIS TAULA.  Club de Tenis  Taula Vinaròs

Resultats:
 C.T.Taula  Ulldecona B                              3
 C.T.T Vinaròs A  Alberto Informatica    2
 C.T.T Tortosa B                                             2  
 C.T.Taula Vinaròs B                                     3
C.T.Taula Cicles Fandos Vinaròs              3               
C.T.Taula La Selva “F”                                  2

Alberto Informatica va enfrontarse 
a un Ulldecona, que està ben 
classificat en 3 lloc, i quasi 
s’aconsegueix la victoria desidint 
l’ultim punt Sorrin no va poder 
doblegar a una jugadora com Nuria 
que esta jugant a un gran nivell. De 
totes formes el equip local està poc 
a poc prosperant i demostrant un 
bon joc.
C.T.Taula Vinaros B, va guanyar a 
un Tortosa B que estàva empatat a 
punts amb Vinaròs.
Van jugar Paco Zaragozá i Guillem. 
Constantin que va quedar com a 
reserva, decidint el doble la victoria 
del Vinaròs
L’actitud poc deportiva d’un 
component de l’equip contrari, 

va imposibilitar que jugues 
Constantin, ja que el resultat  era 
de victoria i baix l’impotencia 
del contrincant per l’actuacio 
arrolladora  de bon joc de Guillem 
i Paco Zaragozá.
El equip de Vinaròs es primer en la 
lliga en solitari. Enhorabona!
Cicles Fandos continua la bona 
actuació dels nostres juvenils al 
seguir imbatuts.
Aquest equpi format per Lluis 
Pastor, Alex Saragozá i Erik Serra, 
marcaran en un futur el Tenis-taula 
de Vinaròs. Segueixen primers i 
demostrant un gran nivell de joc 
que poc a poc reafirmen el gran 
treball dels nostres entrenadors 
Huerta, Paco i Rafa Zaragozá

CICLISME.  Unió Ciclista Vinaròs
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Campionat 
Provincial 
Absolut de 
pista coberta a 
Castelló

Mª Jesús Pablo-C.Esportiu Aigües de Vinaròs

Diversos atletes del Club Esportiu-Aigües de 
Vinaròs van participar en el Campionat Provincial 
Absolut de pista coberta a Castelló obtenint molt 
bons resultats i millorant marques personals, 
Triple Salt
Daniela Murgueitio va acabar 6ª amb un millor salt 
de10,37 mtrs, mmp, a tan sols 23 cm. de minima 
nacional, també van participar en esta prova Elka 
Sanz, 12ª (9,37 mtrs) Fatima Gomis, 13ª (9,33 mtrs) 
i Josep Calvo, 10é (11,19 mtrs)
3000 metres llisos
Sebastian Fontanet, va acabar 1r amb un temps de 
10'19”
Salt amb Perxa
Gaspar Mateu, 1r, amb un salt de 4,40 mtrs.

El vinarocenc Guillem Adell, del Playas de Castellón,  
va participar  fora de concurs en la carrera de 3000 
metres llisos, al Provincial absolut de Valencia, 
acabant en un crono de 8'19” rànquing provincial 
de Castelló en esta distància.
Al Cross Ciutat de Benicarló, puntuable per 
a l'autonòmic, en un matí plujós que deslluì 
l'esdeveniment esportiu i que va disminuir la partici-
pació especialment dels més xicotets, van participar 
atletes de totes les categories del Club Esportiu Ai-
gües de Vinaròs sent els més destacats els següents:
18ª Maite Serrat Mayayo (0:06:03 ) infantil f
16é Alejandro Sanchez Bosch (0:12:10) infantil m
23é Miguel Angel Carvajal Sorli (0:12:41) infantil m
4ª Carla Masip Gimeno (0:07:27) cadet f

13ª Sofia Limon Jacques  (0:08:16) juvenil f
2n Vicente Sales Gomez (0:32:28) veterà m
5t Sebastian Fontanet Gasulla (0:37:02) promesa m
VOLTA A PEU NADAL 2010
El dia 24 es va disputar la tradicional Volta a Peu de 
Nadal pels carrers de Vinaròs, en la que van resultar 
guanyadors  Carla Masip en la carrera femenina i un 
any més Guillem Adell en la masculina, va haver-
hi rècord de partcipacipants de totes les edats. Al 
finalitzar la prova es va entregar als vencedors un 
suculent trofeu que va consistir en un pernil i es 
va sortejar un altre entre tots els corredors, a més 
es van repartir camisetes de commemoració a tots 
els finalistes per gentilesa de les empreses locals 
Ortopèdia Roca i Construccions Becervi.

Rebajas
+bajas

Prepara las

para tu negocio

Dr. Fleming nº 6 - 12500 Vinaròs
Tel. 964 45 00 85 - Fax. 964 45 20 12

e-mail: webmaster@editorialantinea.com

Carteles

1 € la unidad
1 tinta byn con papel de color

personalizados

pack 1

pack 2

ByN ColoR

folletos publicitarios

folletos descuento

de regalo diseño 
personalizado

A5 (tamaño 1/2 folio)   

octavilla a todo color

100 u. + 25 regalo ......10 €/20€ 

200 u. + 50 regalo .....20 €/40€ 

300 u. + 100 regalo .....30 €/60€ 

500 u. + 125 regalo ....50 €/100€

Incluye entrega 
en mano a clientes

1000 u.......80 € 

ATLETISME.  C.Esportiu Aigües de Vinaròs
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Ajuntament informa:

Parades lliures:
3 de carn i xarcuteria
7 de productes varis 
4 de peix i marisc
2 de fruites i verdures
1 bar cafeteria

Els interessats poden passar a 
informar-se a la tercera planta 
de l’ajuntament, department 
de contractació.

Con motivo del interés de la Concejalía 
de Agricultura de este Ayuntamiento 
en la confección de un listado de las 
Comunidades de Regantes existentes en el 
término municipal de Vinaròs, solicitamos 
a los Presidentes o Responsables de las 
mismas, nos faciliten los siguientes datos:

-	 Denominación de la Comunidad 
de Regantes
-	 Situación del pozo
-	 Presidente
-	 Responsable de la misma (si fuera 
persona distinta al Presidente)

-	 Dirección de contacto
-	 Teléfono de contacto

Podrán presentar dicha información 
mediante:
-	 Instancia presentada en los 
Servicios Técnicos del Ayuntamiento de 
Vinaròs (C/ San Ramón, 4 – 1º)
-	 Fax al 964.40.77.06 dirigido a la 
Concejalía de Agricultura
Correo electrónico: cfabrega@vinaros.org

Gracias por su colaboración.

Concejalía de Agricultura informa: Edicte:

De conformidad con lo establecido en el artículo 50 de la Ley 2/2006, de 5 de mayo de 
Prevención de la Contaminación y Calidad Ambiental, el procedimiento de referencia se 
somete a información pública por plazo de 20 días, para que las personas físicas o jurídicas , 
asociaciones vecinales y cuantos lo consideren oportuno, formulen las alegaciones que tengan 
por convenientes.
El expediente se podrá examinar en el departamento de Actividades de este Ayuntamiento, 
durante las horas de 10 a 14.

Procedimiento: Licencia Ambiental de acuerdo con la Ley 2/2006 
de 5 de mayo de Prevención de la Contaminación y Calidad 
Ambiental
Solicitante: SUMINISTROS INDUSTRIALES MECAUTO S.L.
Registro de entrada: 09-11-09
Expediente núm.: 17296
Actividad: Comercio al por menor de sumnistros industriales
Emplazamiento: c/ Ulldecona, 24, nave 7

Segona 
convocatòria per 
als llocs de venda 
del mercat

Ocupades Lliures

Zona 1 Zona 2

1TRANSFORMADOR

CONTADORES

BAR

2
3

4
5

6

7

8

13

18 19 20 21 22 23

24 25 26 27

32

28

33
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34

30
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ESQUELES

ANIVERSARIS

PUBLICITAT

ENTRE TU Y YO01.6 FM

106.2 FM 98.2 FM

VINARÒS

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

www.vinarosnews.net

SER Maestrat 40 PRINCIPALES
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964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

ESQUELES

ESQUELES



31

8  gener  2011agenda

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

8 gener GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
9 gener ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
10 gener SANZ c. Pont, 83
11 gener VALLS zona turística nord, 11
12 gener MATEU c. Sant Francesc, 103
13 gener TORREGROSA av. Llibertat, 9
14 gener MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
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